
مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

مناقصه با ارزیابی کیفی همزمان 

بازرسی کل استان اصفهان م الف: 1553960

 موضوع: خرید و مشاوره نصب بوستر پمپ ها، پمپ های زمینی، الکتروپمپ های خطی،
 پمپ های کفکش و لجن کش

بازرسی کل اســتان اصفهان در نظر دارد مناقصه عمومی یک مرحله ای خرید، حمل، تحویل و مشاوره نصب مجموعه بوستر پمپ ها، پمپ های زمینی، 

الکتروپمپ های خطی، پمپ های کفکش و لجن کش مطابق مشــخصات مندرج در جداول مندرج در اســناد مناقصه را از طریق سامانه تدارکات 
الکترونیک دولت برگزار نماید. لذا از اشخاص حقوقی واجد شرایط دعوت به عمل می آید جهت دریافت اسناد به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
مراجعه نمایند. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد. در صورت 

هر گونه ابهام با شماره 5- 03132670572 تماس حاصل فرمایند.
مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار: 1/500/000/000 ریال

مهلت ارسال پیشنهادها: ساعت 19:00 روز یکشنبه مورخ 1402/6/12
زمان بازگشایی: ساعت 08:00 روز دوشنبه مورخ 1402/6/13 

zayanderoudonline.ir

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر

متأسفانه این سازمان بیشتر املاک دارایی و سرمایه های خود را طی ۴ سال گذشته 
فروخته و در این پروژه هزینه کرده تا کنار گذر شرق اصفهان به پیشرفت فیزیکی 25 درصد 
رسیده است. اگر افزایش ناگهانی قیمت ها نبود با اموال و دارایی های فروخته شده سازمان 
همیاری شهرداری اصفهان این پروژه می توانست به نزدیکی بهره برداری برسد اما متأسفانه 
تاکنون تحقق نیافته است. بخشی از این پروژه برای اتصال به آزادراه اصفهان شیراز از پارک 
ملی کلاه قاضی می گذرد، عبور این پروژه از پارک ملی کلاه قاضی مصوبات ملی خود را نیاز 
دارد که در حال پیگیری است و هزینه های زیادی برای تجهیز احداث و راه اندازی بزرگراه 

تحمیل می کند. 

            آگهی مزایده اجاره شماره 12149 )نوبت اول(

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر م  الف:1553938

چاپ اول

شهرداری شاهین شهر در نظر دارد اجاره ماهیانه واحد شــماره 2 تجاری فرهنگسرای خانواده واقع در شاهین شــهر خیابان عطار بین فرعی 8 و 9 غربی را از طریق مزایده 

عمومی و با جزئیات مندرج در اسناد مزایده، با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( و با شماره مزایده 500209۴73۴000029 به صورت 
الکترونیکی واگذار نماید. 

زمان انتشار در سایت: 1402/05/30          مهلت دریافت اسناد مزایده: 1402/06/08

تاریخ بازدید: 1402/06/18                                  آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: 1402/06/19
زمان بازگشایی: 1402/06/20                            زمان اعلام به برنده: 1402/06/21

ضمناً رعایت موارد ذیل الزامی است:
1- برگزاری مزایده صرفا از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت میباشد و کلیه مراحل  فرآیند مزایده شــامل خرید و دریافت اسناد مزایده )در صورت وجود هزینه 

مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر می باشد.
2- کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

3- علاقه مندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام ودریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: 021-۴193۴

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مزایده گر« موجود است. 

مدیرعامل سازمان همیاری شهرداری اصفهان:  
 تامین اعتبار کنارگذر شرق اصفهان از توان سازمان همیاری خارج است

گذر از کنار  وعده ها!

چرا نرخ بلیت اتوبوس به 
 مرزهای عراق 100 درصد

 گران شد؟
بهانه های تکراری!

 »نیما نکیسا«؛ بدون رقیبی به نام عابدزاده، در 
میدان بزرگی به نام ذوب آهن
 خرده روایت های
 دروازه بانی که مدیر شد
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 اولین پارکینگ تمام مکانیزه در کلانشهر 
اصفهان احداث می شود

شورای امربه معروف و نهی از منکر در مساجد 
اصفهان راه اندازی شود

تله موش!
 اجرای طرح ضربتی شهرداری

 برای کنترل جولان موش ها در شهر اصفهان؛

برخورد سلبی و 
قهری با بی حجابی و 
بدحجابی  بازدارنده 

نیست

 388 هزار تن 
آرد سالانه بین 

 خبازی های اصفهان
 توزیع می شود

اوقاف تکلیف 
موقوفه های مساجد 
اصفهان را مشخص 

کند

نماینده حقوقی میراث فرهنگی اصفهان: محدود شدن معبر بازار 
تاریخی اصفهان، کمک رسانی را هنگام حوادث مختل کرده است

موانع یک معبر
3 55
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

چهار شنبه  1  شهریور  1402
6  صفر  1445

23  آگوست 2023
 شماره 3887    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

بازرسی کل استان اصفهان 



چهارشنبه  1  شهریور  1402 /  6  صفر  1445  /  23  آگوست    2023 / شماره 3887 

دستگیری 21 معتاد متجاهر با اجرای طرح ارتقای امنیت 
اجتماعی در آران و بیدگل 

   فرمانده انتظامی شهرستان اردســتان از دســتگیری ۲۱ معتاد متجاهر با اجرای طرح ارتقای امنیت 
اجتماعی در آران و بیدگل خبر داد.سرهنگ غلامرضا هاشمی زاده در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در آران 
و بیدگل، از اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی در شهرستان آران و بیدگل خبر داد و اظهار داشت: این 
طرح با هدف جلب رضایت عمومی توسط پلیس آران و بیدگل اجرا شد.وی ضمن اشاره به اولویت های 
اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی در آران و بیدگل افزود: این طرح با اولویت برخورد با فروشندگان و 
عرضه کنندگان مواد مخدر و پا ک سازی نقاط آلوده و جرم خیز به مدت یک هفته توسط پلیس مبارزه با 
مواد مخدر این فرماندهی به اجرا درآمد.فرمانده انتظامی شهرستان آران و بیدگل از شناسایی و جمع آوری 
۲۱ معتاد متجاهر با اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی در این شهرستان خبر داد و ابراز داشت: کشف سه 
کیلو و 480گرم انواع مواد مخدر نیز از دیگر دستاوردهای این طرح بوده که معتادان دستگیر شده جهت 

درمان به مراکز ترک اعتیاد معرفی شدند.
 

شناسایی 427 دانش آموز بازمانده از تحصیل در شهرستان 
گلپایگان

4۲۷ دانش آموز بازمانده از تحصیل در شهرســتان گلپایگان شناسایی شــده اند.رییس اداره آموزش 
و پرورش گلپایگان در جلسه شــورای آموزش و پرورش گفت: این دانش آموزان در ۳ مقطع ابتدایی؛ 
متوسطه اول و متوسطه دوم در شهرستان گلپایگان شناسایی و ۳00 نفر از آنان جذب شده اند.محمدباقر 
عبیری به کمبود نیروی آموزشی در آموزش و پرورش گلپایگان نیز اشاره کرد و افزود: امسال تعداد ۱۶4 
نیروی آموزشی شهرستان گلپایگان بازنشسته شده اند و باید برای جایگزینی آن ها چاره اندیشی شود.

 

 هزینه بیش از 30 میلیارد ریالی خیران کاشانی برای ساخت
 7 مسجد

خیران کاشانی برای ساخت ۷ مسجد بیش از ۳0 میلیارد ریال هزینه کرده اند.مدیر اجرایی مرکز رسیدگی 
به امور مساجد کاشان با بیان اینکه تکمیل این مسجد ها به ۱۲0 میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد ،گفت: برای 
این ۷ مسجد کانون فرهنگی، کتابخانه و درمانگاه نیزدر نظر گرفته شده است.رحمت ا... نوروز زاده با بیان 
اینکه در سطح شهر کاشان شهرک ها و مجتمع های آپارتمانی زیادی داریم که مسجد ندارند، بر لزوم برنامه 
ریزی برای جانمایی و ساخت مسجد در شهرک های جدید تاکید کرد.وی همچنین بر لزوم برنامه ریزی 

در زمینه ایجاد امکانات ورزشی در محوطه مساجدتاکید  داشت.

بزرگ ترین سفره حضرت رقیه)س( در آران و بیدگل
به گزارش خبرنگار خبرگزاری شبستان از آران و بیدگل، در شب شــهادت دردانه حضرت اباعبدا...)ع(،  
بزرگ ترین سفره حضرت رقیه)س( با حضور جمعی از مادران و نونهالان دختر ۳ تا ۷ ساله، در آستان 
مقدس حضرت محمد هلال بن علی )ع( آران و بیدگل گسترانده شد. این مراسم با قرائت قرآن کریم 
توسط قاری برجسته سید محسن سعادتدار آغاز و با اجرای آقای امیر حسین بیگانه ادامه یافت. سپس 
حجت الاسلام سید مرتضی شریفیان، به سخنرانی پیرامون شخصیت والای دردانه حضرت اباعبدا... 
الحسین)ع( پرداخت. در پایان این مراسم، به تمام دختران ۳ تا ۷ سال، هدیه متبرک حرم مطهر حضرت 
محمد هلال بن علی)ع( اهدا شد. سفره نمادین حضرت رقیه)س(، برای نخستین بار در جوار بارگاه منور 
حضرت معصومه)س(، در سال ۱۳۹۲ و در شهر قم برپا شد و امسال نیز، این آیین معنوی، در بسیاری از 
نقاط ایران و جهان، از جمله نجف، کربلا، مشهد مقدس، قم، سوریه و کشورهایی همچون پاکستان، عراق، 

کانادا، کویت، آمریکا، پاکستان، هند و افغانستان اجرا شد.

فرماندار دهاقان خبرداد:

موفقیت طرح اشتغال زایی محرومان در دهاقان

فرماندار دهاقان گفت: اقدامات مختلفی در راستای محرومیت زدایی 
از شهرســتان دهاقان انجام شــده که یکی از آن ها پرداخت تسهیلات 
هدفمند به منظور اشتغال زایی شــهروندان است.علی جمشیدیان در 
گفت وگو با خبرنگار بازار، با اشاره به اهمیت محرومیت زدایی از سطح 
کشــور اظهار کرد: بر این اساس ما در شهرســتان دهاقان گام اول را از 
حوزه مسکن که بزرگ ترین مشکل مردم شهرستان بود، شروع کردیم. 
برای اجرای طرح جهش تولید مســکن وجود ۳0 هکتار زمین کفایت 
می کرد؛ اما با الحاقی که در ســطح شهرســتان اتفاق افتاد این مقدار 
به ۶0 هکتار افزایش یافت؛ هدف از این افزایش، اجرای طرح مسکن 
محرومین بود.وی افزود: بر این اساس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
مکلف شــد زمین مورد نیاز برای اجرای طرح مسکن محرومین که از 
مصوبات سفر استاندار به این شهرستان بود را تامین کند و تا امروز زمین 
 مورد نیاز برای اجرای این طرح در ۵0 درصد روستاهای این شهرستان 

پیش بینی شده است.

ســاخت 100 واحــد مســکونی جدیــد در دهاقــان بــا هدف 
محرومیت زدایی

فرماندارشهرســتان دهاقان ادامه داد: همچنین در سالی که گذشت، 

پروژه های محرومیت زدایی ســپاه پاســداران اســتان بالغ بر هشت 
میلیارد تومان در این شهرستان اجرا و ساخت پروژه های عام المنفعه 
مانند ساخت مســجد یا سرویس های بهداشــتی بین راهی نیز مورد 
توجه قرار گرفته است.وی خاطرنشان کرد: بر اساس مصوبات موجود، 
در سال جاری پروژه ســاخت ۱00 واحد مســکونی جدید نیز با هدف 

محرومیت زدایی آغاز خواهد شد.
جمشیدیان با اشاره به رشد دو برابری تســهیلات کمک به محرومین 
در سال گذشته گفت: جلســات مختلفی با حضور مدیرکل بهزیستی و 
مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان برگزار و بین ۱۲ تا ۲0 مصوبه در هر 
جلسه ثبت شد. در جلسه با معاون هماهنگ کننده محرومیت زدایی و 
سازندگی کشور نیز ۳۵ مصوبه لازم الاجرا ثبت شد که در حال پیگیری 
اجرای آن ها هســتیم. به علاوه قرارگاه جهادی شهرستان دهاقان نیز 

برای اولین بار در شهرستان تشکیل شد.

تسهیلات محرومیت زدایی با سیاست اشتغال زایی
وی ادامه داد: در ســال گذشته تســهیلات محرومیت زدایی بیشتر با 
سیاست اشتغال زایی پیش رفته است، اظهار کرد: این اشتغال در سال 
گذشته به افراد اشتغال آفرین پرداخت شــد تا با ایجاد یا توسعه یک 

کسب وکار برای افراد محروم اشتغال ایجاد کنند. از سوی دیگر در برابر 
پرداخت تسهیلات به این کارآفرینان، از آن ها تعهد گرفته شد که حداقل 

تا ۵ سال شغل این افراد را تامین و آن ها را بیمه کنند.
فرمانــدار دهاقــان خاطرنشــان کــرد: ایــن اتفــاق مثبــت کــه 
در شهرســتان دهاقان رخ داد، در ســطح اســتان نیز مورد تشــویق 
قرار گرفــت و بــه ســایر شهرســتان های اســتان نیز توصیه شــد 
 از ایــن روش بــرای پرداخــت تســهیلات محرومیت زدایــی
 اســتفاده کنند.وی گفــت: اعتقاد ما بر این اســت که اگر تســهیلات 
محرومیت زدایی به شیوه درستی به خانواده های کم برخوردار پرداخت 
نشــود، صرفا آن ها را از یک خانواده محروم به یک خانواده محروم و 

بدهکار تبدیل کند.
جمشیدیان با اشاره به اهمیت محرومیت زدایی گفت: اقدامات مختلفی 
در این راستا انجام شده که یکی از آن ها پرداخت تسهیلات هدفمند به 
منظور اشتغال زایی محرومان است. در این طرح با پرداخت تسهیلات 
به کارآفرینان و اخذ تعهد مبنــی بر ایجاد اشــتغال و بیمه محرومان 
حداقل تا ۵ سال، برای این قشر اشتغال ایجاد می شود. این طرح موفق 
در استان نیز مورد تشویق قرار گرفت و اجرای آن به سایر شهرستان ها 

توصیه شد.

عملیات آســفالت راه روســتایی شهرستان های 
شهرضا و فریدونشهر آغاز شد.

معاون فنی و راه های روستایی راهداری و حمل و 
نقل جاده ای اصفهان گفت: بهسازی و آسفالت راه 
روســتایی کهرویه- یحیی آباد و روستای فهره از 
جمله مهم ترین دغدغه های اهالی روســتا بود که 

در دستور کار قرار گرفت.
سعید خدابخشی افزود: بهســازی و آسفالت راه 
کهرویــه- یحیی آباد شــهرضا به عنــوان راه مهم 
منطقه، دسترســی روســتا ها را فراهــم می کند 
که پس از پیگیــری برای آزادســازی زمین های 

کشاوری این طرح اجرا شــد.وی گفت: این طرح 
به طول ۲ کیلومتر و بــا اعتبار ۶0 میلیــارد ریال با 

پیشرفت ۲۵ درصدی در حال اجراست.
وی با اشــاره به طــرح راه روســتایی دیگری در 
شهرستان فریدونشهر افزود: روستای فهره بخش 
موگویی شهرستان فریدونشــهر، راه ارتباطی بین 
اصفهان- لرســتان اســت.معاون فنی و راه های 
روستایی راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان 
گفت: این طــرح انتخاب پیمانکار شــده و آماده 
شــروع عملیات اجرایی اســت که با بهره برداری 
از این جاده احداث خط انتقال گاز در این مســیر 

امکان پذیر می شود و روستا های مجاور در بخش 
اسلام آباد پشتکوه شهرستان فریدونشهر از نعمت 

گار برخوردار می شوند.
خدابخشــی افزود: این طرح به طــول 4 کیلومتر 
و اعتبــار ۷0 میلیارد ریال با مشــارکت فرمانداری 

شهرستان فریدونشهر در حال اجراست.

 آغاز عملیات آسفالت راه روستایی شهرستان های شهرضا 
و فریدونشهر

رییس اداره راهداری و حمل نقل جاده ای کاشان گفت: زائران کاشــانی سفر خود به کشــور عراق را با توجه به کمبود ناوگان حمل و نقل عمومی به ایام پیک 
موکول نکنند.علی اکبر آقایی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در کاشان، ضمن اشاره به ایام اربعین حسینی و اعزام زائران به کشور عراق، اظهار داشت: بر اساس 
تمهیدات پیش بینی شده اعزام زائران از طریق ۵0 دستگاه اتوبوس به مرز مهران به صورت مســتمر ادامه دارد.وی ضمن اشاره به نزدیک شدن به ایام پیک 
اعزام زائران به کشور عراق افزود: با توجه به حجم بالای زائرانی که قصد اعزام به پیاده روی اربعین حسینی را دارند، عرضه تعداد اتوبوس های ناوگان کاشان 
با میزان تقاضا همخوانی ندارد.رییس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستان کاشان با بیان اینکه در شــرایط فعلی شاهد کمبود ناوگان حمل و نقل 

عمومی جهت اعزام به مرز مهران از مبدأ  کاشان هستیم، ابراز داشت: از زائران تقاضا داریم تا اعزام خود را به ایام پیک موکول نکنند.
وی با بیان اینکه زائران کاشانی سفر خود به کشور عراق جهت شرکت در پیاده روی اربعین حســینی را ظرفیت هفته جاری مدیریت کنند، گفت: ۵0 دستگاه 
اتوبوس با توجه به ظرفیت این شهرستان اتوبوس پیش بینی شده است.آقایی ضمن اشــاره به تلاش در زمینه اعزام زائران به مرز مهران با حداکثر ظرفیت 

تصریح کرد: با توجه به پیش بینی استقبال از شهرها و استان های همجوار نیز  برنامه ریزی شده تا ناوگان آنان جهت حمل و نقل مورد استفاده قرار بگیرد.

خبر روززائران اربعین کاشانی سفر خود را به ایام پیک موکول نکنند

عکس خبر

برگزاری سومین دوره 
مسابقات قرآن وعترت 
بسیج در آران و بیدگل

سومین دوره مسابقات قرآن وعترت 
بسیج در آران و بیدگل در حال برگزاری 
اســت. فرمانــده ناحیــه مقاومــت 
بسیج ســپاه آران و بیدگل گفت: این 
مســابقات در4 مرحله حوزه، ناحیه، 
استان وکشوری درسطح حوزه ای در ۱0 

مسجد درحال اجراست.

انفجار سیلندر گاز در زرین شهر حادثه آفرید
انفجار در مرکز توزیع سیلندر گاز در زرین شهر یک فوتی برجای گذاشت.به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، 
مرکز اصفهان؛ فرماندار لنجان گفت: بر اثر این حادثه که در یکی از مراکز توزیع سیلندر گاز در بلوار پلیس شهر 
زرین شهر رخ داد، یک نفر به دلیل شدت جراحات وارده در دم جان باخت.حمیدرضا محمدی فشارکی 
افزود: گروه های امدادی از آتش نشانی، اورژانس و هلال احمر در محل حادثه حضور دارند.بنابر اعلام 

جعفری، مسئول آتش نشانی شهر زرین شهر آوار برداری این محل به اتمام رسید .
 

جهاد پزشکی در گلپایگان
گروه ۵0 نفره کانون جهاد سلامت دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با حضور در شهرستان گلپایگان، 
بیماران را به رایگان ویزیت کردند.رییس شبکه بهداشــت و درمان گلپایگان گفت: افراد این گروه 
شامل متخصص قلب و عروق، زنان و زایمان، گوارش، تغذیه، کودکان، ژنتیک، سونوگرافی و دندان 
پزشکی بودند که به بیماران در شهرهای گلپایگان، گوگد، گلشهر و روستاهای سعیدآباد، هنده، دم 
آســمان، فاویان، در و تیکن، خدمات درمانی رایگان ارائه کردند .به گفته علی اصغر صبوحی، گروه 
سیار این گروه پزشکی هم با حضور در منزل بیماران صعب العلاج، به آنان خدمات پزشکی ارائه کرد.

 

گرامیداشت روز مسجد در نایین
مراسم گرامیداشــت روز مســجد با حضور نوجوانان در مســجد جامع نایین برگزار شد.جانشین 
فرماندهی ناحیه مقاومت بســیج نایین گفت: همزمان با سایر مساجد کشــور به مناسبت هفته 
جهانی مسجد، ۱۲0 نفر از نوجوانان گام دومی در مسجد جامع شهر علامه نایینی حضور پیدا کردند.
محمدجواد ســلطانی فرد اضافه کرد: برنامه های خوبی در قالب کلاس، بازدیــد از آثار تاریخی و 
آشنایی با فضای مسجد و نماز جماعت برگزار شد. این برنامه با برگزاری نماز جماعت خاتمه یافت.

 

اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی درآران و بیدگل
با اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی در آران و بیدگل ۲۶ نفر دستگیر شدند.فرمانده انتظامی شهرستان 
آران و بیدگل گفت: در اجرای این طرح ماموران موفق به شناسایی و جمع آوری ۲۱ معتاد و کشف ۳ 
کیلو و 480 گرم انواع مواد مخدر شــدند که این افراد برای درمان به مراکز ترک اعتیاد معرفی شدند.

هاشمی زاده افزود: در این طرح تعداد ۵ نفر از محکومان غایب و متواری که دارای سوابق متعدد خرید و 
فروش مواد مخدر بودند شناسایی و در مخفیگاه هایشان دستگیر و به مرجع قضایی تحویل داده شدند.

 

معرفی شهردار جدید دستگرد
ایرج بنائیان به عنوان شــهردار دســتگرد معرفی و از تلاش های اصغر رحیمی قدردانی شد.به گزارش 
خبرگزاری صداوسیمای مرکز اصفهان؛ بنائیان، پیش از این، رییس اداره سرمایه انسانی سازمان قطار 
شهری شهرداری اصفهان بوده؛ رحیمی هم به عنوان مدیر عامل شرکت بازیافت مبارکه انتخاب شده است.

سید ابوالفضل موسوی، معاون شوراهای دفتر امور شهری و شوراهای استانداری اصفهان در این مراسم 
گفت: شناسایی نیازها و مشکلات به خدمت رسانی به مردم سرعت می دهد.

 

جان باختن مرد 24 ساله در استخر کشاورزی سمیرم
مرد ۲4 ساله در استخر آب کشاورزی سمیرم غرق شد.مدیر روابط عمومی اورژانس و فوریت های 
پزشکی اصفهان گفت: حادثه غرق شدگی در استخر آب کشاورزی به مرکز اورژانس اصفهان گزارش 
شد.عباس عابدی با بیان اینکه این حادثه در مهرگرد سمیرم رخ داده بود، افزود: یک واحد امدادی 

۱۱۵ به محل حادثه اعزام شد.

اخبار

 امام جمعه کاشان:

 راه اندازی باغ موزه دفاع 
مقدس کاشان جدی گرفته 

شود
نماینــده ولی فقیه در کاشــان با بیــان اینکه 
مسئولان کاشــان چشم انداز داشــته باشند، 
گفت: راه اندازی باغ موزه دفاع مقدس کاشان 
جدی گرفته شود.حجت الاسلام و المسلمین 
سیدسعید حسینی در مراسم معارفه شهردار 
جدید کاشان ضمن عرض تسلیت به مناسبت 
شهادت حضرت رقیه)س( اظهار داشت: لازم 
است مسئولان کاشان چشم انداز داشته باشند 
و شهردار جدید خوبی های شهرداران گذشته را 

داشته باشد.
وی افزود: برخی شــهرداران ســابق کاشــان 
کلان نگر بــوده، برخی ایده نو داشــتند، برخی 
ارتباط خوبی با اصفهان و برخــی دیگر ارتباط 
خوبی با تهران داشتند و این موضوعات می تواند 

در بسیاری از موارد راهگشا باشد.
نماینده ولی فقیه در کاشان با بیان اینکه برخی 
شهرداران سابق کاشــان پس از ساعات اداری 
به صورت میدانی نظارت داشتند، ابراز داشت: 
سلوک مردمی یکی از ویژگی های مهم مسئولان 
اســت و از ســوی دیگر باید شــهردار حضور 
حداکثری در شهر داشته باشند.وی ضمن تاکید 
بر تقویت حوزه و دانشگاه با همکاری شهرداری 
گفت: لازم است معنویت عمومی شهر افزایش 
پیدا کند. نوای اذان یکی از مصادیق آن است و 
مصداق دیگر فعالیت شبانه  روزی مساجد است 
چراکه مسافران زیادی به شهر کاشان می آیند.

حسینی ضمن تاکید بر راه اندازی باغ موزه دفاع 
مقدس در کاشان و نقش بسزای این مکان در 
ارتقای معنویت شــهر تصریح کرد: جلوگیری 
از اسراف باید مورد نظر شــهردار کاشان باشد؛ 
یکی از نمونه های اسراف فرودگاه است چراکه 
ماهانه یک میلیارد تومان برای شهر هزینه دارد؛ 
اما نفعی برای شهر ندارد.وی با بیان اینکه بیانیه 
گام دوم انقلاب مد نظر مسئولان باشد، تاکید 
کرد: شهرداری می تواند در تحقق بیانیه گام دوم 
انقلاب نقش بسزایی داشته باشد تا این مهم 

به گفتمان تبدیل شود.

زمین  مکلف شد  اسلامی  انقلاب  بنیاد مسکن 
مورد نیاز برای اجرای طرح مسکن محرومین که 
از مصوبات سفر استاندار به این شهرستان بود را 
تامین کند و تا امروز زمین مورد نیاز برای اجرای 
 این طرح در ۵۰ درصد روستاهای این شهرستان 

پیش بینی شده است

با مسئولان

استان
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طی یک سال گذشته؛

چهار هزار و 170 میلیارد ریال تسهیلات کارآفرینی در اصفهان 
پرداخت شد

مدیر صندوق کارآفرینی امید اصفهان گفت: این صندوق در یک سال گذشته افزون بر چهار هزار و 
۱۷۰ میلیارد ریال تسهیلات ارزان قیمت برای ایجاد اشــتغال یا تثبیت مشاغل در استان پرداخت 
کرده است.عبدالصمد شــهبازی افزود: اعطای این تسهیلات به ســه هزار و ۲۰۰ کارگاه در استان، 
موجب ایجاد اشتغال یا تثبیت مشــاغل شده اســت.وی اضافه کرد: ۸۰ درصد از مشاغل کنونی، 
شغل های خرد و کوچک است که باید با نگاه ویژه  و مثبت، زمینه برخورداری آنها از تسهیلات ارزان 

قیمت بانکی فراهم شود.
شهبازی ادامه داد: صنایع بزرگ به  کمک بورس و صنایع متوسط با بهره گیری از سیستم بانکی، منابع 
مالی خود را تامین می کنند ولی به دلیل نبود متولی خاص برای تامین نقدینگی کسب و کارهای 
خرد و کوچک، صندوق کارآفرینی بدنبال حمایت از اینگونه فعالیت ها به ویژه در روستاها و مناطق 
کم برخوردار اســت.وی تصریح کرد: این صندوق به عنوان یک نهاد تخصصی و متولی حمایت از 
کسب و کارهای خرد اقدامات موثرتری را نسبت به دوره های قبل برای این واحدها داشته و در یک 

سال گذشته نیز سه  هزار و۲۰۰ کارگاه استان از تسهیلات صندوق کارآفرینی امید برخوردار شده اند.
مدیر صندوق کارآفرینی امید اصفهان یادآور شد: این صندوق با نگاه توسعه کشور و ایجاد اشتغال 
به دنبال هم افزایی منابع برای برخورداری کسب و کارهای کوچک از تسهیلات ارزان قیمت است و 

در این راستا با وزارتخانه ها و سازمان های مختلف در سطح کشور و استان وارد مذاکره شده است.
وی تاکید کرد: صنــدوق کارآفرینی اصفهان تاکنون تفاهمنامه هایی را با کمیته امداد، بهزیســتی، 
راهداری، حمل و نقل و میژات فرهنگی امضا کرده است که به زودی اجرایی می شود ضمن آنکه با 
عقد تفاهمنامه با شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، زمینه برخورداری شرکت های دانش بنیان از 
تسهیلات ارزان قیمت را فراهم کرده است.شهبازی اظهار داشت: پارسال صندوق کارآفرینی اصفهان 
بیشترین تعداد پرداخت تسهیلات بانکی بند الف تبصره ۱۸ را در بین بانک های فعال استان داشت 

و از نظر میزان پرداخت این وام ها رتبه دوم را در بین بانک های استان از آن خود کرد.
وی خاطرنشــان کرد: صندوق کارآفرینی اصفهان که در ســال ۱۴۰۰ رتبه ۲۴ کشــور را در پرداخت 
تســهیلات بانکی بند الف تبصره ۱۸ قانون بودجه داشت، سال گذشــته رتبه نخست پرداخت این 
تسهیلات را در بین تمام استان های کشور به دست آورد.به گزارش ایرنا، صندوق کارآفرینی بر اساس 
رویکرد جدید حمایت از کســب و کارهای خرد بازار محور با روش تامین مالی خرد، وظایف مهم و 

مغفولی را در زنجیره حمایت  دولتی از تولید در بخش خصوصی بر عهده دارد.

اصلاح نقاط پر حادثه استان با احداث 157 کیلومتر راه
با هدف حذف نقاط حادثه خیز، ۱۵۷ کیلومتر از راه های استان در قالب احداث و بهسازی و تقاطع 

غیر همسطح در حال احداث هستند.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: تاکنون براساس کارکرد های ارائه شده بیش از ۷ هزار 
و ۳۰۰ میلیارد ریال برای این راه ها هزینه شده است.علیرضا قاری قرآن با بیان اینکه ۱۲۹ کیلومتر راه 
در سطح استان در دست مطالعه است، اظهار کرد: هشت طرح با اعتبار بیش از ۲ هزار و ۱۷۹ میلیارد 
ریال در مرحله انجام مناقصه و انتخاب پیمانکار قرار دارد. مدیرکل راه و شهرســازی استان افزود: 
استان اصفهان با مساحت تقریبی ۱۰۷ هزار کیلومتر مربع، ۲۶ هزار و ۵۱۰ کیلومتر راه همسنگ دارد و 
این استان با بیش از ۴ هزار کیلومتر راه با نقش ملی و ترانزیت همچنین همجواری با ۹ استان و دارا 
بودن ۱۱۴ شهر از اهمیت بسیار بالایی در زمینه حمل و نقل و حوزه شهری برخوردار است. قاری قرآن 
با اشاره به اینکه بودجه این اداره کل از منابع ملی و استانی تامین می شود، گفت: شاهد رشد بیش از 
۸۰ درصدی اعتبارات استانی بوده ایم که تخصیص در این بخش ۷۸ درصد بوده همچنین اعتبارات 

ملی نیز تخصیص ۹۹ درصدی داشته است.

نمایندهمردماصفهاندرمجلسشورایاسلامی:اصلاحجادهکاشانبهاصفهانباکلعوارضآن۱۲سالزمانمیبرد؛

همیشه ناهموار!

نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی گفت: عوارض جاده 
اصفهان به کاشان به قدری نگهداری شده که اکنون اصلاح این مسیر 

با همه عوارض جمع شده آن، ۱۲ سال طول می کشد.
مهدی طغیانی در گفت وگو با خبرنگار تســنیم در اصفهان با اشاره به 
وضعیت نامساعد جاده کاشــان به اصفهان اظهار داشت: در ساختن 
این راه قــرار بر این بوده اســت کــه از محل عوارضــی آن هم هزینه 

سرمایه گذاری و هم حفظ و نگهداری راه تامین شود.
وی افزود: این ســرمایه باید به صنــدوق بازنشســتگی که به جای 
مطالبات به آن پرداخت شده و ســازمان شهرداری ها و دهیاری های 
کشور بازگردد.نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با بیان 
اینکه حداکثر ۲۵ درصد از درآمد این راه باید صرف حفظ و نگهداری آن 
شود، گفت: این درحالی است که در ســال های متوالی به قدری نرخ 
عوارضی نگهداری شده که الان نهایتا سالی ۱۲ کیلومتر با کل مبلغ جمع 

شده از عوارضی می توان روکش و آسفالت کرد.
وی ادامه داد: اگر ما توقع داشــته باشــیم که از محل عوارضی فقط 
یک بار روکش و آسفالت انجام شــود، باید نزدیک ۱۲ سال برای این 

مسیری که اکنون حدود ۲۰۰ کیلومتر است، منتظر باشیم.
طغیانی اضافه کرد: در این صورت هنگام رســیدن به پایان جاده باید 

دوباره به نقطه شروع برگردیم و روکش و آســفالت و تعمیر را دوباره 
انجام دهیم.

وی با اشاره به راهکار حل این مشکل عنوان کرد: برای حل این موضوع 
دولت می تواند ورود پیــدا کرده و به دلیل فریز کــردن قیمت و عدم 

افزایش نرخ عوارض متناسب با تورم، به صورت یکجا کمک کند.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شــورای اســلامی افزود: به عنوان 
مثال دولت می تواند قیر مورد نیاز را به صورت یکجا تامین کند؛ این کار 

فرمول تعریف شده  و نرخ مشخصی دارد.
وی با اشــاره به راهکار دوم این موضوع بیان کرد: از طرف دیگر دولت 
می تواند ســرمایه گذار را آزاد کرده و آن را به خود دولت برگرداند و از 

محل بودجه برای آن تامین پول کند.
طغیانی تصریح کرد: اصلاح عوارض به نحوی که بتوان هم بازگشــت 
سرمایه و هم بهسازی کرد، راهکاری دیگر برای حل این موضوع است.

خرابی شدید آسفالت آزادراه اصفهان- کاشان، آزاردهنده است
اما سال گذشته هم مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان  
با انتقاد از وضعیت آزادراه اصفهان-کاشان گفت: خرابی شدید روکش 
آسفالت آزادراه اصفهان- کاشان به خصوص در مسیر اصفهان، نطنز 

تا بعد از عوارضی قمصر، آزاردهنده است.
فرزاد دادخواه گفت: آزادراه اصفهان - کاشــان به ســمت قم متعلق 
به بخش خصوصی اســت و اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
استان در عمل نمی تواند هیچ هزینه ای در این زمینه انجام دهد و تنها 

وظیفه پیگیری و نظارت بر آن را بر عهده دارد.
دادخواه ادامه داد: ترمیم رویه آسفالت مقاطعی از این آزادراه با تلاش 
مسئولان انجام شــده اما طبق یک قرارداد منعقد شــده ۶۰ میلیارد 
تومانی، پیگیری بــرای اختصاص قیر به این آزادراه نیز انجام شــده 

تا مقاطعی از این محور که دارای خرابی شدید است، اصلاح شود.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهــان افزود: ترمیم این 
محور در حیطه کاری شــرکت نگهداری آزادراه ها)ســان آرا( است که 
امیدواریم با مســاعد شــدن وضعیت هوا اتفاق خوبی در این زمینه 
رخ دهد.وی  همچنین با اشــاره بــه وضعیت آزادراه هــا و ایمنی آنها 
خاطرنشــان کرد: باید ایمنی آزادراه ها در ســطح بالایــی مورد توجه 
قرار گیرد تا درآینده شاهد کاهش تصادفات و تلفات جاده ای در آنها 
باشیم.استان اصفهان دارای ۱۱ هزار و ۵۰۰ کیلومتر راه است که به دلیل 
موقعیت خاص آن در مرکز بــه عنوان چهار راه ترانزیت بار و مســافر 

کشور، رتبه نخست حمل بار و رتبه سوم حمل مسافر را داراست.

مدیر کل غله و خدمــات بازرگانی  اســتان اصفهان 
گفت: ۳۸۸ هزار تن به شکل سالانه و ماهانه۳۲ هزار 
تن آرد بین حــدود چهار هــزار و ۵۰۰ واحد نانوایی در 
استان توزیع می شود.محسن ضیایی اظهار داشت: 
هر ماه حدود ۸۱۰ هزار کیسه آرد یارانه ای ۴۰ کیلویی 
نوع یک و دو بین نانوایی های استان توزیع می شود.

وی با بیان اینکه اصلاح ســاختار تامین و توزیع آرد و 
نان از اقدامات و خدمات اساسی دولت سیزدهم به 
اقتصاد جامعه است، ادامه داد: فرآیند استحصال آرد 
از کارخانه تا تحویل آن درب خبازی ها بسیار حساس، 

دقیق و پرمخاطره اســت، که به طــور مرتب در حال 
انجام است.مدیر کل غله و خدمات بازرگانی استان 
اصفهان افزود: فرآیند حساس تبدیل گندم به آرد در 
مدارس و دانشگاه ها و مراکز آکادمیک معتبر جهان 
به عنوان یک مدل و مبحث مهم و پیچیده و سرفصل 
دروس دانشگاه در نظر گرفته می شود.وی اضافه کرد: 
حدود ۱۳۰ استاندارد ملی در ارتباط با گندم، آرد و نان 
از جمله اســتاندارد تولید کنندگان، استاندارد ماشین 
آلات پخت نان، اســتاندارد تجهیزات آزمایشــگاهی 
وجود دارد که این نشان دهنده جایگاه و اهمیت این 
صنعت است.ضیایی با بیان اینکه ۴۰ درصد از خوراک 
و انرژی مردم از گندم و آرد است و مابقی آن از ده ها 
خوراک دیگر تامین می شــود، خاطرنشان کرد: نان 
به عنوان پرمصرف ترین ماده غذایی در سبد خانوارها 

باید از لحاظ ســاختاری مورد توجه ویــژه قرار گیرد.
وی تصریح کرد: این صنعت دستوری و تابع قوانین 
بروکراسی اداری است که به مرور زمان موجب کاهش 
کیفیت نان و حذف نیروهای ماهــر نانوایی یا از این 
چرخه می شود که تغییر شغل می دهند و یا بازنشسته 
می شــوند و جایگزینی برای آنها وجود ندارد.به گفته 
وی، این شرایط موجب شده که جوانان رغبت چندانی 
به اشتغال در این حرفه نداشته باشند که این مسئله 
به عنوان یکی از بزرگ تریــن تهدیدها و چالش های 
بخش عملیاتی فرآیند تولید نان با کیفیت محسوب 
می شــود و می طلبد که دولت بــرای حمایت از این 
صنعت بسته های تشویقی  متنوعی را برای نانوایان در 
نظر بگیرد.چهار هزار و ۸۰۰ واحد نانوایی ثبت شده و ۲۰ 

واحد کارخانه تولید آرد در استان اصفهان وجود دارد.

  388 هزار تن آرد سالانه بین خبازی های اصفهان
 توزیع می شود

خبر روز

آزادراهاصفهان-کاشانبهسمتقممتعلقبهبخش
خصوصیاستوادارهکلراهداریوحملونقل
جادهایاستاندرعملنمیتواندهیچهزینهایدراین
زمینهانجامدهدوتنهاوظیفهپیگیریونظارتبرآنرا

برعهدهدارد

چرا نرخ بلیت اتوبوس به مرزهای عراق ۱۰۰ درصد گران شد؟

بهانه های تکراری!
در بازه اربعین قیمت ناوگان  حمل و نقل اتوبوس افزایش ۱۰۰ درصدی داشته است و این درحالی است 
که می توان قیمت اتوبوس را برای مسیرهای منتهی به مرز شناور کرد.به گزارش خبرنگار مهر، هرساله 
که به ایام اربعین نزدیک می شویم قیمت بلیت ناوگان های حمل و نقل زمینی مانند اتوبوس افزایش 
پیدا می کند. ناگفته نماند طی سال های اخیر افزایش نرخ تاکسی های منتهی به مرزهای عراق نیز 
به این روند اضافه شده به طوری که به بهانه بیشتر شدن قیمت اتوبوس ها، نرخ تاکسی ها هم در این 

ایام دوبرابر می شود.

افزایش قیمت اتوبوس به مرزهای عراق به بهانه یک سر خالی
آنچه توقع می رود، تسهیل شرایط برای زیارت زائران در ایام اربعین و کاستن هزینه های مختلف است. 
اما هزینه های حمل و نقل اتوبوس و تاکســی ها تا مرزهای عراق به بهانه برگشت یک سرخالی هم 
اکنون دو الی سه برابر افزایش پیدا کرده است.مسئولین مربوطه این روند را عادی اعلام می کنند و 
می گویند پیش از شروع اربعین ناوگان های حمل و نقل اتوبوس با سیلی از مسافران به سمت مناطق 
مرزی عراق مواجه هستند که اتوبوس از مبدأ به سمت مقصد با ظرفیت تکمیل حرکت می کند؛ اما در 
مسیر برگشت از طرف مرزها به سمت ترمینال های مربوطه خالی بازمی گردند.اگر اتوبوس ها بخواهند 
از سمت مرزها مجدد با ظرفیت تکمیل از مسافران بازگردند باید چند شبانه روز در مرزهای عراق مستقر 
شوند که رانندگان این کار را قطعا نخواهند کرد و برای جبران مسیر یک طرفه باید قیمت بلیت ها در حد 

نرمال و به منظور جبران این خسارت افزایش یابد.
به گفته مسئولان امر، این موضوع تعجب انگیزی در ایام اربعین نیست؛ بحث استهلاک اتوبوس ها را 
نیز البته نمی توان نادیده گرفت زیرا یک مسیر خالی از مسافر را طی می کنند و دچار زیان ۵۰ درصدی 
خواهند شد که مسئولان تدبیر جدی در این باره باید داشته باشــند البته بحث کمبود ناوگان در این 
موضوع بی تاثیر نخواهد بود و به منظور کاهش قیمت بلیت بایدبر تعداد ناوگان اتوبوسرانی افزوده شود. 
به هر حال به نظر می رسد افزایش ۱۰۰ تا ۲۰۰ درصدی قیمت بلیت برخی از مسیرها با هدف تسهیل 

شرایط سفر اربعین در تناقض باشد.

کمبود ناوگان اتوبوس
باتوجه به کمبود و فرسودگی اتوبوس های جاده ای حمیدرضا شــهرکی معاون حمل و نقل سازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای در گفت و گو با خبرنــگار مهر، می گوید: یکی از دلایل افزایش قیمت 
اتوبوس ها در بازه زمانی اربعین کمبود ناوگان اســت و در حال حاضر قریب به ۱۵ هزار و ۱۰۵ دستگاه 
اتوبوس پلاک عمومی بین شهری در کشور فعال است که دارای کارت هوشمند جهت فعالیت در حوزه 
جاده ای هستند، که با توجه به تعریف سن، مرز فرسودگی در قانون هوای پاک که اتوبوس با عمر بیش 
از ۱۰ سال را در مرز فرسودگی قرار داده است تعداد ۱۳ هزار و ۱۳۹ دستگاه اتوبوس سنی بالاتر از ده سال 
دارند.شهرکی در خصوص دلیل عدم تهیه اتوبوس به اندازه نیاز کشور طی سال های گذشته تصریح 
می کند: با کارخانه های تولیدکننده اتوبوس داخلی و خارجی بر اســاس تقاضای مشتری قراردادی 
منعقد کردیم که اقدام به تولید اتوبوس می کنند و طی سال های اخیر به دلیل شرایط تحریم تقریبا 
تولید داخلی نداشتیم و طی دو سال شیوع بیماری کرونا نیز تولیدکنندگان خارجی به دلیل عدم تقاضا 
تولید نداشتند و در سال های اخیر به دلیل سخت تر شدن تدریجی شرایط اقتصادی به تدریج از فعالیت 
اتوبوس ها کاسته شد و همزمان با ایجاد تقاضاهای جدید سفرهای عمومی جاده ای به مناسبت های 
مختلف افزایش یافت و این امر در کنار عوامل دیگر منتج به عدم تخصیص منابع مالی و تسهیلات 
بانکی با سود تسهیلات پایین برای توسعه و نوسازی و بازسازی ناوگان موجب کمبود تدریجی ناوگان 
شده است.وی در ادامه گفت: حوزه حمل و نقل سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای در طول ۲ سال 
اخیر تلاش های زیادی کردند تا بتوانند با تامین مالی مورد نیاز فرآیند توسعه و نوسازی ناوگان را تسریع 
دهند؛ اما عدم تامین منابع مالی به عنوان جدی ترین مشکل بر سر راه این امر جهت رونق تولید داخلی 

تاکنون منجر به نتیجه مطلوب نشده است.

اخبار

کافه اقتصاد

 مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان اصفهان گفت: ۴۰۳ خانوار استان با پوشش جمعیتی هزار و ۲۹۰ نفر با احداث یک سایت روستایی از طریق فناوری نسل 
سوم به شبکه ملی اطلاعات و اینترنت متصل شدند.جعفر مطلب زاده  در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: با احداث یک سایت در روستای قلعه ناظر واقع در بخش کرون، 
دهستان کرون علیا از توابع شهرستان تیران و کرون، ۴۰۳ خانوار با جمعیت یک هزار و ۲۹۰ نفر به شبکه ملی اطلاعات و اینترنت متصل شدند و اکنون ۴۳ روستای بالای 
۲۰ خانوار این شهرستان به شبکه ملی اطلاعات متصل هستند. وی با بیان اینکه با اتصال این روستا، پوشش روستایی شهرستان تیران و کرون به ۱۰۰ درصد رسید، ادامه 
داد: همه روستاهای بالای ۲۰ خانوار استان، امسال به شبکه ملی اطلاعات و اینترنت پرسرعت دسترسی پیدا می کنند و تا پایان سال هیچ روستایی بالای ۲۰ خانواری 
فاقد این امکان نخواهیم داشت. مطلب زاده اظهار داشت: تا پایان سال جاری تمام روستاهای بالای ۲۰ خانوار استان از محل بودجه »USO« به شبکه ملی اطلاعات و 
اینترنت متصل می شوند. وی با اشاره به برنامه های وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات برای بهره مندی روستاهای استان از پوشش تلفن همراه و اینترنت ادامه داد: 
روند اتصال روستاهای استان از محل بودجه USO)توسعه خدمات عمومی اجباری روستایی( ادامه دارد و با برنامه ریزی لازم برای تحقق این امر در استان می کوشیم.
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آیین شکرگزاری 
برداشت عناب

سومین آیین شکرگزاری برداشت 
محصول اســتراتژیک عنــاب، در 
شهرستان خوسف خراسان جنوبی 
برگزار شد.خراسان جنوبی بیش از 
۹۸ درصد محصول عناب کشــور را 
تولید می کند که شهرستان خوسف 
با ۲ هزار و ۳۰۰ هکتار، بیشــترین 
سطح زیر کشت را در استان به خود 

اختصاص داده است.

عکس خبر

 سخنگوی انجمن صنایع 
فرآورده های لبنی:

 قیمت لبنیات افزایش 
پیدا نکرده است

سخنگوی انجمن صنایع فرآورده های لبنی 
گفت: افزایش قیمتــی در محصولات لبنی 
مصوبه نشده است، بلکه بعضی از شرکت ها 
افزایش قیمتی که در ماه های قبل رخ داده 

بود را به تازگی اعمال کرده اند.
ســیدمحمدرضا بنی طبــا، در گفت وگــو با 
خبرنگار ایمنا، اظهار کــرد: حدود دو ماه قبل 
شیر خام تغییر قیمت پیدا کرد، همان موقع 
قیمت فرآورده های لبنی حــدود ۳۰ درصد 
افزایش پیدا کرد و سقف افزایش قیمت ها 
توسط عموم تولیدکنندگان رعایت شده است 
و تغییر قیمتی بالاتر از آنچه به تایید سازمان 

حمایت رسیده، وجود ندارد.
وی افزود: بعضی از شــرکت ها همان موقع 
تغییر قیمت ها را اعمال کردند و بعضی دیگر 
نیز با توجه به هدف گذاری هایی که در کسب 
ســهم بازار روی کالاهای خود دارند یا تغییر 
قیمت نداده اند یا کمتر از سقف اعلامی اعمال 

تغییر کرده اند.
سخنگوی انجمن صنایع فرآورده های لبنی 
تصریح کرد: برخی تولیدکنندگان به این دلیل 
که بتوانند سهم بیشــتری از بازار را به دست 
آورند، افزایش قیمت را دیرتر اعمال کرده اند 
یا در روزهای آتی اعمــال خواهند کرد. برای 
مثال یک تولیدکننده ممکن است ماست یا 
پنیر خود را با قیمت کمتری از رقیب وارد بازار 
کرده باشد و در ماه های آتی افزایش قیمت 

را به سقف ۳۰ درصد برساند.
وی با اشــاره بــه مصوبه افزایــش قیمت 
شــیرخام توســط وزارت جهاد و تاثیر آن بر 
افزایش قیمت محصولات لبنی گفت: بیستم 
اردیبهشــت ماه قیمت شــیرخام افزایش 
پیدا کرد و از ابتدای خردادمــاه نیز تقاضای 
تغییر قیمت محصولات لبنی داده شد که از 
اوایل تیرماه نیز اجــازه افزایش ۳۰ درصدی 
محصولات لبنی صادر شــد؛ از اوایل تیر تا به 
امروز نیز افزایش قیمتــی در فرآورده های 

لبنی اعمال نشده است.

عکس: مهر
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نماینده حقوقی میراث فرهنگی اصفهان: محدود شدن معبر بازار تاریخی اصفهان، کمک رسانی را هنگام حوادث مختل کرده است

موانع یک معبر

نماینده حقوقی اداره کل میراث فرهنگی گردشــگری و صنایع دستی 
اصفهان گفت: ویترین کســبه، بخــش زیادی از معبــر عمومی بازار 
تاریخی اصفهان را محدود کرده، به طوری که در صورت بروز حوادث، 

بازار با محدودیت خدمات مواجه است.
منصور عسگری خوراسگانی در گفت و گو با ایرنا افزود: ویترین مغازه 
ها در طول سال های اخیر، بخش عمده ای از فضای معبر عمومی بازار 
تاریخی اصفهان را تصرف کرده که این موضوع هم از نظر ظاهری بازار 
را دچار آســیب و هم اینکه این محدوده را در صورت بروز حوادث، با 

محدودیت خدمات رسانی مواجه کرده است.
وی با اشاره به ورودی بازار کفاش ها و ســرای زرگرها در بازار تاریخی 
اصفهان که با ویترین کسبه محدود شده اســت، گفت: ویترین ها در 
حدود یک متر از دو طرف، فضا را محدود کرده اند و همین موضوع به 
کارکرد معبر عمومی بازار آسیب زده است، اتفاقی که می تواند با بروز 
حوادث غیرقابل پیش بینی، خدمات رســانی را مختل و بازار تاریخی 
را تهدید کند.عسگری خوراسگانی با بیان اینکه رفع این مشکلات، از 
عهده اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی به تنهایی 
خارج است، افزود: نیاز است که دادستان کل و شهرداری اصفهان این 
موارد تصرفات را پیگیری کنند.وی تصریح کرد: شــهرداری می تواند 
با بازاریان، دوره گردها و کســانی که به معبر عمومی تعرض می کنند 
برخورد کند، چرا که این نهاد در بــازار اختیار دارد که رفع تصرفات معبر 
عمومی را به عنوان مطالبه عمومی مطرح کند و این وضعیت ویترین ها 
برچیده یا ساماندهی شوند تا شرایط بهتری برای بازار تاریخی اصفهان 

رقم زده شود.
نماینده حقوقی اداره کل میراث فرهنگی گردشــگری و صنایع دستی 
اصفهان در خصوص تصرف بخش هایی از بازار تاریخی اصفهان چون 
سکوهای پیرنشین چهارسوها گفت: از یگان حفاظت میراث فرهنگی 
خواسته ایم که تصرفات را بررسی کنند و اخطارهای لازم را به متصرفان 
بدهند.معاون حقوق اداره کل میراث فرهنگی اصفهان اظهار داشــت: 
اگر متصرفان، اســناد و مدارکی دارند باید ارائه بدهنــد و در صورتی 
که اســناد و مدارکی وجود نداشته باشــد، مراحل قانونی را پیگیری 

می کنیم.
وی افزود: در بازار نیاز به هماهنگی و همفکــری بالایی وجود دارد تا 
موارد مختلف تصرفات مشــخص و رفع شود.عســگری خوراسگانی 
خاطرنشان کرد: بعضی از ســراها، مالکان خصوصی داشته اند و در 
طول ســال ها ، فضاهای پیرنشــین را هم اجاره داده اند؛ در صورتی 
که ایــن فضاها عمومی هســتند؛ اما ســبقه واگذاری آنهــا به افراد 
مختلف به بیش از ۵۰ ســال می رســد.وی یادآور شــد: برخی طاق 
نماهای بازار هم در طول سال های گذشــته تصرف شده اند و یا حتی 
از طرف اوقاف به صورت قانونی به افراد اجاره داده شــده اند که این 
موارد باید از طریق معاونت میراث فرهنگی اصفهان پیگیری شــود و 
 اگر مستندات قانونی ما تکمیل شــود، نتیجه لازم را از طریق مراجع

 قضایی بگیریم.
عســگری خوراســگانی با اشــاره بــه ادعای داشــتن ســرقفلی، 
مالکیت و پرداخت عوارض و مالیات از ســوی متصرفان ســکوهای 

پیرنشــین چهارســوی ضرابخانه گفــت: رفع تصرف چهار ســکوی 
پیرنشــین چهارســوی ضرابخانه در اولویــت قرار گرفــت و گرفتن 
 رای های رفع تصــرف می تواند یــک وحدت رویه در موارد مشــابه 

ایجاد کند.
معاون حقوقی اداره کل میراث فرهنگی اصفهان در ادامه گفت: برای 
اجرای حکم به محکومین علیها فرصت داده ایم، خودشــان حکم را 
اجرا کنند و اگر انجام نشد با استناد به رای شورای اجرای احکام حکم 
را انجام می دهیم.به گزارش ایرنا، بخش هایی از بازار تاریخی اصفهان 
مانند قســمت هایی که جزو المان های معماری ساخت اثر بوده اند 
مثل پیرنشــین ها و حتی تاق نماهای بازار طی ۷۰ سال گذشته مورد 
تصرف بازاریان گرفته  اند و به گفته مقامات میراث فرهنگی اصفهان، 
بعضی از این تصرفات جنبه قانونی یافته و ســند رسمی هم برای آنها 

صادر شده است.
در ســال های اخیــر امــا اداره کل میــراث فرهنگی گردشــگری و 
صنایع دستی اصفهان کوشیده است، برخی بخش های عمومی بازار 
تاریخی اصفهان را رفع تصرف کند و در اولین اقدام اساسی، چهارسوی 
پیرنشین چهارسوی ضرابخانه بازار قیصریه را با گرفتن رای از مراجع 

قضایی رفع تصرف کند.
بازار تاریخــی قیصریــه با بیش از هشــت و نیــم کیلومتــر طول و 
نزدیک به ۴۰۰ ســال قدمت به عنوان یکی از بزرگ ترین و کهن ترین 
 بازارهای تاریخی کشور در ضلع شــمالی میدان نقش جهان اصفهان

 قرار دارد.

دبیر انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرتی خراسان رضوی خبر داد:

بلیت مشهد به نجف 17 میلیون تومان
دبیر انجمن صنفی دفاتر خدمات مســافرتی خراســان رضوی گفت: در حالــی که قیمت مصوب 
بلیت های پروازی مشهد به نجف ۹.۵ میلیون تومان تعیین شده بود، اما با واگذاری فروش تمام 
بلیت های اربعین به ۳ آژانس در تهران، در حال حاضر پروازهای مشهد به نجف از ۱۴ تا ۱۷ میلیون 
تومان به فروش می رســد.فرهاد دوایی در گفت وگو با ایسنا در خصوص کمبود بلیت های پروازی 
و افزایش قیمت آن ها برای ســفرهای اربعین اظهار کرد:متاسفانه ســازمان هواپیمایی کشوری 
بلیت فروشی سفرهای اربعین را به ۳ اپلیکیشن علی بابا، اســنپ و فلای تودی واگذار کره است. 
در حالی که علی بابا ۲ ماه قبل به علت گران فروشی به حالت تعلیق درآمده بود. وی افزود: این ۳ 
اپلیکیشن هرگونه که بخواهند بلیت ها را به فروش می رسانند. یعنی آژانس های مسافرتی در مشهد 
هیچگونه کاری انجام نمی دهند. همچنین قیمت های مصوب برای پروازهای اربعین به هیچ وجه 
رعایت نمی شود. در حال حاضر با وجود اینکه پول از خراسان رضوی خارج می شود، اما مالیاتش 

را استان پرداخت می کند.
دبیر انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرتی خراســان رضوی گفت: در حال حاضر عرضه پایین و 
تقاضا برای ســفرهای اربعین زیاد است. اگر پروازهای بیشتری به ســفرهای اربعین اختصاص 
می دادند، قیمت بلیت ۹.۵ میلیون تومانی مشهد به نجف پابرجا باقی می ماند، اما در حال حاضر 

بلیت هواپیمای مشهد به نجف از ۱۴ تا ۱۷ میلیون تومان به فروش می رسد.
دوایی ادامه داد: با وجود عرضه اندک برای بلیت های اربعین قطعا بازار سیاه به وجود خواهد آمد و 
قیمت بالا برای بلیت ها ارائه می شود. اگر وزارت راه و سازمان هواپیمایی توزیع بلیت را به نحو احسن 
انجام می داد، این اتفاق صورت نمی گرفت. در حال حاضر تعداد پروازها را کاهش داده و قیمت ها را 
افزایش داده اند. وی تصریح کرد: متاسفانه انحصار است که صنعت گردشگری کشور را نابود کرده 
است. بلیت فروشی سفرهای اربعین توسط ۳ آژانس چیزی جز انحصار نیست.۳ آژانسی است که 
تا چند ماه قبل به دلیل گران فروشی به حالت تعلیق درآمده بودند. ۲ ماه پیش یک آژانسی را تعلیق 
کرده و در حال حاضر فروش کل بلیت های اربعین را به همان آژانس واگذار می کنند؛ اگر معنی این 

اتفاق انحصار نیست، پس چیست؟
دبیر انجمن صنفی دفاتر خدمات مســافرتی خراسان رضوی خاطرنشــان کرد: ۶۰۰ دفتر آژانس 
مســافرتی در مشــهد داریم. چرا این ظلم را در حق این دفاتر انجام می دهند؟ یکی از پایگاه های 
پروازهای نجف و بغداد پس از تهران، مشهد است. چرا انحصار فروش بلیت های اربعین را در تهران 
نگه  داشتند؟دوایی عنوان کرد: در حال حاضر زائران برای سفر به کربلا سرگردان شده اند. زائران از 
قبل برای سفر به کربلا در ایام اربعین برنامه ریزی کرده و هزینه آن را هم پس انداز کرده اند، اما در 

حال حاضر باید ۲ تا ۳ برابر بیشتر برای سفر به عتبات هزینه کنند.
 

فراموشی مسجد 1000 هزارساله شهر قدیم دقیانوس در روز 
جهانی مساجد   

۲۱ آگوست برابر با ٣٠ مردادماه بنا به درخواست جمهوری اسلامی ایران از سوی سازمان کنفرانس 
 اسلامی به عنوان روز جهانی مسجد نام گذاری شده اســت .به گزارش ایسنا، در همین راستا یک 
هفته برنامه هایی برای تکریم و تجلیل مســاجد اجرا می شــود که یادآور روز تلخ به آتش کشیدن 
مسجدالاقصی توسط صهیونیست هاست.هفته تکریم و تجلیل مســاجد از ۳۰ مردادماه تا پنجم 
شهریورماه در ایران به طور گسترده در دستور کار قرار گرفته اســت. اما نادیده گرفتن مسجد شهر 
قدیم جیرفت با قدمت ۱۰۰۰ ساله به عنوان پیشــینه معنوی، مذهبی و تاریخی که همچنان در لابه 
لای تقویم کاری مسئولان امر گم شده ، گلایه مندی جمعی از فعالان و دوستداران میراث فرهنگی 
را به همراه دارد و اینکه در حالی این روزها شاهد به تصویر کشیدن برنامه های مساجد و خادمان 
همدلی و انسجام مسلمانان هستیم که با  یادآوری طنین اذان در این مسجد در سال ۱۳۹۱ به همت 
امام جمعه وقت و جمعی از خبرنگاران دلخوش هســتیم که به عنوان احیای معنویت در دل  شهر 

افسانه ای در گوشه ای از  صفحه خاطرات مان به یادگار مانده است. 
فرماندار جیرفت در گفت وگو با ایسنا در پاســخ به چرایی بی توجهی ها به ابنیه تاریخی با اشاره به 
قدمت تاریخی شهر قدیم جیرفت به عنوان یک ظرفیت معنوی و تاریخی گفت: نهادهایی که وظیفه 

ذاتی شان در حوزه مساجد است باید مناسبت های ملی را رصد و در برنامه کاری خود بگنجانند. 
احمد بلند نظر با ابراز تاسف از بی توجهی به آثار باستانی و بناهای تاریخی افزود: دغدغه ها و انتقادات 
فعالان و دوستداران حوزه میراث فرهنگی بجاست و حتما برای تکریم و معرفی هر چه بیشتر مسجد 
مورد نظر برنامه ریزی خواهیم کرد. وی، هم افزایی دستگاه های متولی فرهنگی، مذهبی و هنری 
را در معرفی و تبیین جایــگاه میراث معنوی مورد تاکید قرار داد و گفت: بنــده به عنوان فرماندار از 

مسئولان ذی ربط گله دارم که چرا در این زمینه هیچ هماهنگی و برنامه ریزی نداشته اند.

اخبار

بعضی از سراها، مالکان خصوصی داشته اند و در 
طول سال ها ، فضاهای پیرنشین را هم اجاره داده اند؛ 
در صورتی که این فضاها عمومی هستند؛ اما سبقه 
واگذاری آنها به افراد مختلف به بیش از ۵۰ سال می 

رسد

مفاد آراء
6/1 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شماره 750 مورخ 1402/2/28 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت خانم شهناز رضايی دستجردی به 
شناسنامه شماره 20635 کدملی 1282675494  صادره اصفهان فرزند تقی  در ششدانگ  
يکباب خانه  به مساحت 158/69 متر مربع مفروزی از  پلاک شماره 131 فرعی از 4483  
اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان مع الواسطه و به موجب بيع 

نامه عادی از طرف آقای جعفر متقی دستجردی )مالک رسمی( خريداری گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/17                 

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/01
م الف: 1543378  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
6/2 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شماره 1396 مورخ 1402/4/19 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 

اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت آقای محمد حســن حشــمت 
قهدريجانی به شناسنامه شــماره 276 کدملی 1111192162  صادره فرزند امان اله  در 
ششدانگ  يکباب مغازه  به مساحت 23/72 متر مربع  پلاک شماره 4260 اصلی واقع در 
اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رســمی مشاعی اوليه 

مفروز ثبتی گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/17                 

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/01
م الف: 1543523  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
6/3 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شــماره 968 مورخ 1402/3/10 هيــات اول موضوع قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
 ملک جنــوب اصفهان تصرفــات مالکانه بلامعــارض متقاضی، مالکيت آقای حســن 
سالم پور تک به شناســنامه شــماره 62 کدملی 6639367491  صادره مسجد سليمان 
فرزند ناصر  در ششــدانگ  يکباب خانه دو طبقه  به مســاحت 120/94 متر مربع پلاک 
شــماره 3622 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان که ملک 
مورد تقاضا از طرف آقای سيد حميد موسوی و ورثه مرحوم سيد نصراله موسوی به موجب 

وکالتنامه شماره 152157 مورخ 1381/6/23 دفتر 11 اصفهان به خانم ها دلنواز حيدری 
سورشجانی و خديجه هيزم شکن واگذار گرديده اســت و از طرف نامبردگان اخير الذکر 
به موجب وکالتنامه شماره 153868 مورخ 1381/11/6 دفتر 11 اصفهان به خانم طيبه 
شهيدی واگذار گرديده است و از طرف خانم طيبه شهيدی به موجب بيع نامه عادی مورخ 
1383/4/20 به متقاضی واگذار گرديده است و متقاضی به موجب يک فقره استشهاديه 
محلی که به تاييد شهود محلی رسيده است اعلام داشــته به مالکان رسمی )سيد حميد 

موسوی و ورثه مرحوم سيد نصراله موسوی( دسترسی ندارد.
 لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/17                 

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/01
م الف: 1543255  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
6/4 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد 
 تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود .
 در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند 

مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاک تسليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 

خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره 5945 مورخ 1402/04/13 هيات اول مالکيت خانم طاهره 
کريمی به شناسنامه شماره 7 کدملي 1142021246 صادره خمينی شهر فرزند اسمعيل 
در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 193/92 متر مربع پلاک شماره 2496 فرعی از 
18 اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه از حاجيه 

خانم مهرابی رنانی فرزند حيدر طبق اظهار نامه ثبتی تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/17
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/01

م الف: 1543678  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 

آگهي تحديد حدود عمومي
 منطقه ثبت اسناد و املاك مرکزی  اصفهان 

6/5 پيرو آگهي هاي نوبتي قبلي و بموجب ماده 14 قانون ثبت اســناد و املاک 
تحديد حدود رقبات ذيل بشرح : 

-املاک ومستغلات  واقع در بخش يک ثبت اصفهان 
2108- ستاد اجرائی فرمان حضرت امام)ره(نسبت به دو دانگ و نيم مشاع از شش 
دانگ باســتناد حکم 9909970367800082 مورخ 1399/10/18 دادگاه ويژه 

اصل 49 قانون اساسی که بصورت يک باب خانه پلاک 2108 ميباشد.
روز تحديدحدود:  1402/06/29

-املاک و مستغلات واقع در بخش سه ثبت اصفهان
359/2 – آقای لقمان نجم الدين کوهبنانی فرزند علی اکبر ششدانگ يک باب 
خانه پلاک شماره 359/2  واقع در بخش سه ثبت اصفهان که بموجب رأی شماره 

140260302023000002-1402/1/7  هيــأت قانون تعيين تکليف از پلاک  
359- اصلی مفروز و به صورت ششدانگ درآمده و سابقه ای از آگهی های نوبتی 

اوليه بدست نيامده است .
روز تحديدحدود: 1402/07/05

8763/1 - شــهرداری اصفهــان )خدمات موتوری شــهرداری (به مســاحت 
11720/79 متر مربع پلاک ثبتی 8763/1 واقع در بخش 3 ثبت اصفهان 

روز تحديدحدود:  1402/07/05
-املاک و مستغلات واقع در بخش چهار ثبت اصفهان

3602 –رضا ذکری اصفهانی فرزند حسين بشناسنامه 36 اصفهان نسبت به ده 
حبه مشاع از 72 حبه شش دانگ که طبق رای شماره 14016030203000462 
مورخ 1401/05/25 قانــون تعيين تکليف که تحت پــلاک 3602/13 مفروز 

گرديده است .

روز تحديدحدود:  1402/07/08
5622 –خانم شــکوه ناظمی هرندی فرزند رضا بشناســنامه 32 اصفهان شش 
 دانگ قسمتی از يک باب خانه پلاک 5622 بخش 4 ثبت اصفهان که به انضمام
 پلاک های 1808 و 1809 تشکيل يک باب خانه داده است به مساحت 25/39 

متر مربع .
روز تحديدحدود:  1402/07/10

5623 – سيد محمد باقر رضوی فرد فرزند سيد مهدی ششدانگ قسمتی از يک 
باب خانه که قبلا کوچه متروکه بوده است به مساحت 6/13 متر مربع پلاک 5623 

واقع در بخش 4 ثبت اصفهان جهت تلفيق با پلاک های 4842/5 و4842/12 . 
روز تحديدحدود:  1402/07/15

به ترتيب از ساعت 9صبح شروع و به عمل خواهد آمد لذا بموجب ماده 14 قانون 
ثبت به صاحبان املاک و مجاورين اعلام   مي شــود کــه در روز مقرر در محل 

ملک حضور بهم رسانند . چنانچه هر يک از صاحبان املاک و يا نماينده قانوني 
آن در موقع تعيين حدود حاضر نباشند مطابق ماده 15 – قانون مذکور ملک آنها 
با حدود اظهار شده از ســوي مجاورين تحديد خواهد شد اعتراضات مجاورين و 
صاحبان املاک که در موعد مقرر حاضر نبوده اند مطابق مقررات ماده 20 قانون 
ثبت از تاريخ تنظيم صورتمجلس تحديد حدود تا سي روز در ثبت محل پذيرفته 
خواهد شد لذا طبق تبصره دو ماده واحده قانون تعيين تکليف پرونده هاي معترض 
نسبت به تقاضاي ثبت و تحديد حدود) موضوع مواد 16 و 20 قانون ثبت( مي بايد 
توسط معترض ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض به مرجع ثبتي با تقديم 

دادخواست به مرجع ذيصلاح قضائي صورت پذيرد .
تاريخ انتشار: 1402/06/01

م الف: 1553434 حســين زمانی مدير منطقه ثبت اسناد واملاک  مرکزی 
اصفهان

اعلام مفقودی 
برگ ســبز  خــودروی وانــت زامیــاد Z24NIB مدل 
 1393 به رنگ آبی- روشــن- روغنی  به شــماره پلاک
 ایران 53-865  ص 62 و شــماره موتــور 660186  و 
شــماره شاســی NAZPL140BE0371160 و شناسه 
ملی خودرو IRNC931X1BL371160 به نام اصغر 
شریفی هراتمه  مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط 

می باشد.



چهارشنبه  1  شهریور  1402 /  6  صفر  1445  /  23  آگوست    2023 / شماره 3887 
عضو مجلس خبرگان رهبری در دیدار با جانشین فرمانده کل انتظامی کشور:

برخورد سلبی و قهری با بی حجابی و بدحجابی  بازدارنده 
نیست

عضو مجلس خبرگان رهبری گفت: با هرگونه برخورد سلبی و قهری در موضوع بی حجابی و بدحجابی 
مخالف بوده و آن را بازدارنده نمی دانم و معتقدم این گونه اقدامات جز اینکه برای کشور هزینه ایجاد 

کرده و باعث سوءاستفاده دشمن شود، 
چیزی عاید ما نمی کند.

به گزارش خبرگزاری تسنیم از اصفهان، 
آیت ا...سید ابوالحسن مهدوی در دیدار 
با سردار  قاسم رضایی، جانشین فرمانده 
کل انتظامی کشور با بیان اینکه کشور ما از 
نظر پهپاد به توانمندی بالایی دست یافته 
است، اظهار داشت: امروز با استفاده از این 
وسیله می توان به صورت شبانه روز مرزها 
را رصد کرد و پیشنهاد می کنم فراجا هم از 

آنها برای جلوگیری از ورود مواد مخدر به کشور استفاده کند.وی اطاله دادرسی را باعث عدم بازدارندگی 
مجازات ها دانست و گفت: امروزه در تمام دنیا به پلیس اختیارات قانونی در برخورد با مجرمان می دهند 
در حدی که بازدارندگی لازم را داشته باشد و نمایندگان مجلس هم باید به این موضوع توجه داشته 
باشند و اختیارات قانونی پلیس در برخورد با مجرمان را افزایش دهند.عضو مجلس خبرگان رهبری  
گفت: به طور مثال در مراسم حج امسال که مشرف شده بودیم مشاهده کردیم جریمه عبور از چراغ زرد 
3 هزار ریال سعودی معادل 40 میلیون تومان کشور ما بود و همین برخورد سختگیرانه باعث شده بود 
تا رانندگان هنگامی که حتی چراغ سبز است هم با احتیاط از چهار راه عبور کنند. در سایر جرائم و از جمله 
جرم کشف حجاب هم همین طور است و مجازات ها متناسب با نوع جرم رخ داده، نیست.وی بیان 
کرد: با هرگونه برخورد سلبی و قهری در موضوع بی حجابی و بدحجابی مخالف بوده و آن را بازدارنده 
نمی دانم و معتقدم این گونه اقدامات جز اینکه برای کشــور هزینه ایجاد کرده و باعث سوءاستفاده 

دشمن شود، چیزی عاید ما نمی کند.

مدیرکل آموزش و پرورش اصفهان:
ایجاد باشگاه شهراندیشان تاثیر مطلوبی بر کنشگری 

دانش آموزان دارد
مدیرکل آموزش و پرورش اصفهان گفت: ایجاد باشگاه شهراندیشان دانش آموزی می تواند اقدامی 

موثر و مطلوب برای بسترسازی کنشگری دانش آموزان در حوزه شهری باشد.
به گزارش ایرنا، محمدرضا ابراهیمی روز سه شنبه در جمع کارشناسان اداره استعدادهای درخشان 
اســتان اصفهان افزود: در راســتای برگزاری مطلوب طرح شــهر پایدار ویژه دانش آموزان دوره اول 
متوسطه، به همت اداره اســتعدادهای درخشان و همکاری شــهرداری اصفهان و به منظور آشنایی 
دانش آموزان با مسائل شهری و توانمندسازی و ایده پردازی دانش آموزان توسط اساتید دانشگاه های 
تهران و صنعتی اصفهان، مقرر شد این مدل از فعالیت ها در قالب باشگاه شهراندیشان گسترش یابد.

وی با بیان اینکه شهر پایدار یک نمونه کوچک برای فعالیت های گسترده در این حوزه بود که اداره سمپاد 
آن را انجام داد، افزود: ایجاد باشگاه شهراندیشان دانش آموزی می تواند نویدبخش آینده ای مطلوب 

برای شهر و دانش آموزان به عنوان شهروندان آن باشد.
مدیرکل آموزش و پرورش اصفهان گفت: پیرو هماهنگی های صورت گرفته درجلسات متعددی که 
میان مجموعه آموزش و پرورش و شهرداری اصفهان شکل گرفت، بستری برای برگزاری مسابقات 

فراگیری با عنوان المپیاد شهری نیز فراهم شد که اتاق فکر این برنامه تشکیل شده است.

اجرای طرح ضربتی شهرداری برای کنترل جولان موش ها در شهر اصفهان؛

تله موش!

رییــس اداره هماهنگــی و نظارت خدمات شــهری  
شهرداری اصفهان با تاکید بر اینکه جمعیت موش های 
سطح شهر تحت کنترل است، گفت: طرحی ضربتی شهرداری اصفهان با 
تیمی متشکل از ۱۵ کارشناس برای کل شهر تعریف شده که آنها وظیفه 
آسیب شناســی و کنترل جمعیت موش ها را از طریــق طعمه گذاری بر 

عهده دارند.
رامین میر عســگری در گفت وگو با خبرنگار ایســنا، درباره دلیل حضور 
موش ها در سطح شــهر اصفهان، اظهار کرد: از گذشــته تاکنون، حضور 
موش ها در سطح شهر وجود داشته و کنترل جمعیت آن ها جزو وظایف 
شــهرداری اســت، ازاین رو واحدی با عنوان کنتــرل حیوانات موذی و 
سگ های ولگرد، متشــکل از ۱۵ نفر کارشــناس در نظر گرفته شده که 
هر کارشناس به یک منطقه اختصاص داده می شوند. این کارشناسان 
وظیفه آسیب شناسی و کنترل جمعیت موش ها را از طریق طعمه گذاری 
بر عهده دارند و این طعمه ها مورد تایید اداره دامپزشــکی و اداره سموم 

جهاد کشاورزی است.
وی با اعلام اینکه ۶ هزار و ۵00 کلونی در ســطح شــهر شناسایی شده، 
افزود: شروع طعمه گذاری با شناسایی کلونی موش ها در سطح شهر آغاز 
می شود، در یک ماه گذشته، طرحی ضربتی برای کل شهر تعریف شده 

که در آن، خیابان هایی که بیشترین معضل را از حضور موش ها داشتند، 
شناسایی شدند که اغلب خیابان های اصلی بودند. در بررسی ها دریافتیم 
این خیابان ها، بیشــترین تعداد فســت فودها و رســتوران ها را شامل 
می شوند، مانند خیابان حکیم نظامی، توحید، نظر و پروین اعتصامی. در 
این طرح ضربتی، کارشناسان در یک منطقه مستقر می شوند و از ساعت 

۲ بامداد تا ۶ صبح فعالیت خود را اجرایی می کنند.
رییس اداره هماهنگی و نظارت خدمات شــهری شهرداری اصفهان با 
بیان اینکه در حال کنترل جمعیت موش ها هســتیم و کارشناسان نیز 
مرتبا وضعیت را پیگیری می کنند، تصریح کرد: اکنون در خصوص حضور 
موش ها وضعیت نســبتا خوبی را در سطح شهر شاهد هستیم. نزدیک 
به ۶00 لاشه جمع آوری و کنترل شده است و چیز غیرقابل کنترلی در شهر 
نداریم. ممکن است موش ها در سطح شهر مشاهده شوند، اما مطمئن 

باشید شناسایی، طعمه گذاری و لانه کوبی ها مرتبا انجام می شود.
وی با اشــاره به اینکه هرچه نظافت در خیابان های اصلی بیشتر رعایت 
شود، قطعا تعداد موش های کمتری مشاهده خواهند شد، اضافه کرد: 
از شهروندان خواهشــمندیم نظافت را رعایت کنند و زباله خارج ازنوبت 
نداشته باشــد، در حال حاضر مقابل مغازه های اغذیه فروشی که شامل 
رستوران ها، فســت فودها و سایر فروشــگاه های مواد غذایی می شود، 

بیشــترین تراکم جمعیت موش ها را شاهد هســتیم. وضعیت حضور 
موش ها به گونه ای است که ما نظافت را کنترل می کنیم؛ اما اگر موش ها 
تغذیه شــوند، تولیدمثل آن ها نیز افزایش پیدا می کند و رشد بیشتری 

خواهند داشت و تعداد بیشتری مشاهده می شوند.
میر عسگری تصریح کرد: ما و اکیپ کارشناسان در حال فعالیت هستیم 
و اگر به سامانه ۱3۷ موردی اعلام شــود، در همان روز یا فردای آن روز، 
اکیپ و کارشناس ما برای کنترل جمعیت در موقعیت اعزام خواهد شد.

وی درباره آموزش و آگاهی بخشی به مردم در این زمینه، افزود: بیشتر 
آموزش ها در بحث رعایت نظافت و حذف زباله خارج ازنوبت در ســطح 
شهر بوده اســت، ولی درباره اینکه موش ها نیز با این مواد غذایی تغذیه 
می شوند، اطلاع رسانی صورت نگرفته است، بااین وجود، اکثریت مردم 
اطلاع دارند و مشــاهده می کنند هرجایی که نظافت رعایت نشود، زباله 
خارج ازنوبت وجود داشته باشد یا ایستگاه زباله باشد، صددرصد موش 

بیشتری نیز مشاهده می شود.
رییس اداره هماهنگی و نظارت خدمات شــهری شــهرداری اصفهان 
در پایان یادآور شــد: در موضوع محیط زیست شــهری، خواهشمندیم 
شهروندان زباله خارج ازنوبت را جدی بگیرند، چون تقریبا هر روز بارگیری 
و جمع آوری زباله را داریم، ولی باز هم شاهد زباله خارج ازنوبت هستیم.

اخبار جامعه

رییس پلیس راهور اســتان اصفهــان گفت: عدم 
توانایی در کنترل وســیله نقلیه ناشی از تخطی از 
ســرعت مطمئنه در اتوبان چمران جــان 3 نفر را 

گرفت.
محســن بگدلی در گفت وگو با خبرنگار فارس در 
اصفهان با اشاره به حادثه  تصادف در اتوبان شهید 
چمران اظهار داشــت: ســاعت یــک و 4۹ دقیقه 
بامداد روز سه شنبه یک مورد واژگونی و محبوس 
شــدن سرنشــینان در خودرو پــژو 40۵ واقع در 

 اتوبان چمران بــه مرکز فرماندهی آتش نشــانی 
اعلام شد.

وی افزود: بلافاصله ۲ اکیپ از ایســتگاه های ۷ و 
۱۹ به همراه خودرو نجات و افسر کشیک وقت به 

محل حادثه اعزام شدند.
 بگدلی بیان کرد: یک دستگاه خودرو پژو به همراه 
پنج سرنشــین پس از واژگونی بــه گاردریل کنار 
اتوبان برخورد می کند که قبل از حضور آتش نشانان 
با کمک افراد عبوری ۲ نفر از سرنشینان از خودرو 
خارج می شوند و 3 نفر سرنشــین دیگر در میان 

تکه های آهن محبوس شده بودند.
 رییــس اداره فرماندهــی آتش نشــانی اصفهان 
ادامه داد: اکیپ های اعزامی پس از رســیدن در 
صحنه با استفاده از تجهیزات نجات و دستگاه های 

هیدرولیــک اقــدام به آزادســازی سرنشــینان 
محبوس شــده کردند ولی در این حادثه ۲ نفر از 
سرنشینان که شخص مذکر راننده حدود 30 ساله 
و خانمی حدود ۶۵ ســاله بودند به دلیل شــدت 

جراحات، در دم جان باخته بودند.
وی گفــت: در این حادثــه ۲ نفر فــوت و پس از 
رهاسازی و تایید فوت آنها توسط عوامل اورژانس، 
تحویل عوامل انتظامی شدند، سه نفر دیگر که دچار 
مصدومیت شــدید شــده بودند، پس از اقدامات 
اولیه درمانی توسط عوامل اورژانس به بیمارستان 

انتقال یافتند.
بگدلی خاطرنشــان کرد: نیروهای آتش نشــانی 
پس از ایمن ســازی کامل، محل را تحویل عوامل 

انتظامی دادند.

رییس پلیس راهور استان:

تخطی از سرعت مجاز، جان 3 نفر را در اصفهان گرفت

تجلیل از رتبه های 
تک رقمی آزمون 

سراسری در اصفهان
مدیر کل آموزش و پرورش اســتان 
اصفهان در نشســتی از دانش آموزان 
حائــز رتبه های تــک رقمــی آزمون 
سراسری اصفهان تجلیل کرد. در این 
نشست از پرهام مصطفوی رتبه ۱ گروه 
علوم تجربی، آرمین امامی رتبه ۵ گروه 
علوم تجربی، علیرضا کرمی رتبه ۲ گروه 
زبان های خارجه و مبینا طلایی پور رتبه 

4 گروه هنر، تجلیل شد.

مدیر اجرایی امور مساجد استان:

اوقاف تکلیف موقوفه های مساجد اصفهان را مشخص کند
مدیر اجرایی مرکز رسیدگی به امور مساجد استان اصفهان گفت: تعدادی از مساجد که موقوفه دارند و 
در گذشته اوقاف سرقفلی آنها را واگذار کرده واجاره ای دریافت نمی شود و مساجد مستقل نیستند.به 
گزارش خبرنگار مهر، حجت الاســلام مجتبی کوچک زاده به مناسبت روز جهانی مساجد اظهار داشت: 
مساجد در واقع به کمک مردم ساخته می شود و باید فعالیت های فرهنگی در آنها انجام شود.وی افزود: 
برنامه های مسجد باید دربگیری برای همه قشرهای جامعه داشــته باشد که طرح مساجد دوستدار 
خانواده با همکاری سازمان تبلیغات اسلامی در حال اجرایی است و برای بانوان و کودکان نیز برنامه دارد.

مدیر اجرایی مرکز رسیدگی به امور مساجد استان اصفهان گفت: در دوران جنگ و بازسازی آن و امروزه 
حتی در شــرکت های دانش بنیان، زنان اداره امور را به دست گرفته اند و یکی از رموز موفقیت رهبر کبیر 
انقلاب توجه ویژه به زنان بوده است و باید میدان برای رشد همه قشرهای جامعه و زنان فراهم شود.وی 
ادامه داد: مرکز فرهنگی شهید مدرس در خیابان مقداد و مرکز شهید بهشتی از نمونه های موفقی است که 
در مسجد توسعه پیدا کردند و جذب حداکثری داشتند.حجت الاسلام کوچک زاده با بیان اینکه با تبلیغات 
بیشتر باید زمینه جذب و فعالیت بیشتر سایر مساجد را فراهم کرد، گفت: در زمینه فعالیت بانوان باید 
یادآور شد که حتی تعدادی از اعضای هیئت امنا و کارگزاران مساجد را بانوان تشکیل داده اند.وی خاطر 
نشان کرد: تعدادی از مساجد که موقوفه دارند و در گذشته اوقاف سرقفلی آنها را واگذار کرده واجاره ای 
دریافت نمی شود، انتظار داشتند که مراکز تجاری آن درآمد داشــته و صرف مساجد شود اما همچنان 
کفایت نمی کند و به دلیل واگذاری سرقفلی ها مساجد نمی توانند اداره کنند و مستقل نیستند.مدیر اجرایی 
مرکز رسیدگی به امور مساجد استان اصفهان خاطر نشان کرد: اینگونه روح وقف در مردم از بین می رود 
و اداره اوقاف باید در مورد آن فکری کند زیرا در این صورت مغازه ها اجاره بسیار اندکی می دهند که فایده 
ندارد و با وجودی که بسیاری از مساجد در اصفهان موقوفه های بسیاری دارند؛ اما هزینه خادم هم از آن 
در نمی آید.وی افزود: امور مراکز با بودجه اندک نمی تواند بسیاری از فعالیت ها را انجام دهد و رشد دهد و 
باید اداره اوقاف نسبت به این موقوفه ها چاره اندیشی کند؛ حومه شهر اصفهان تبدیل به یک منطقه شده 
که برای ۱۶ منطقه در اصفهان در امور مساجد یک مسئول تعیین شده و حدود 3 هزار مسجد در شهرستان 
و ۶ هزارتا در استان اصفهان وجود دارد.کوچک زاده با بیان اینکه مشکلات و این ترک فعل ها از گذشته 
بوده ،گفت: برای نمونه ۱۲0 مدرسه طلبگی در اصفهان بوده که اکنون 33 مورد  آن پیدا و برای مرمت آماده 
شده و معلوم نیست آن تعداد باقی مانده چه سرنوشتی داشته است.وی در خصوص همراهی و کمک 
شهرداری گفت: سال گذشته ۲۱ میلیارد تومان شهرداری برای عمرانی کمک کردند و برای مباحث فرهنگی 

حدود 30 الی 40 میلیون در نظر گرفتند و این کمک ها برای مساجد موثر است.

مدیرکل آموزش و پرورش استان خبرداد:
50 مدرسه در اصفهان افتتاح می شود

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان از افتتاح ۵0 باب مدرســه به مناسبت هفته دولت خبر داد.
محمدرضا ابراهیمی، با اشاره به کسب رتبه های برتر کنکور توسط دانش آموزان اصفهانی، اظهار کرد: امسال 
چهار نفر از دانش آموزان استان به رتبه های برتر کشور نظیر رتبه های اول و پنجم علوم تجربی، رتبه دوم زبان 
و چهارم گروه هنر دست یافتند.وی باتوجه به شیوه جدید کنکور، افزود: تاثیر معدل 40 درصدی امسال 
و ۵0 درصدی سال آینده و ۶0 درصدی پس از آن، ما را به عدالت آموزشی نزدیک می کند که اثرات خود 
را در کنکور هم نشان داد.مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان با بیان اینکه دانش آموزان از ابتدای 
سال تحصیلی توجه ویژه به متون درسی خود داشته باشند که اصل سوالات امتحانی و کنکور از کتاب های 
مصوب وزارت آموزش و پرورش خواهد بود که به عنوان محور قرار گرفته است، گفت: اجلاس سراسری 
مدیران آموزش سراسر کشور را به صورت ترکیبی، حضوری در مراکز استان ها و مجازی با کشور، داشتیم 
که هم اندیشی و هم افزایی خوبی صورت گرفت که ده محور ویژه برای کیفیت بخشی تربیتی و آموزشی 

موردبحث قرارداشت.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

اجرای طرح »کندو« در 
اصفهان

طرح کندو شامل آموزش فنون صحیح خوانی 
قرآن کریم با هدف رونق بخشیدن به جلسات 
خانگی قرآن از سوی موسســه قرآن و عترت 
شفق اصفهان اجرا می شــود. موسسه قرآن و 
عترت شفق )شــهر فرهنگی قرآنی( طرحی با 
عنوان کندو یا همنشــینی مومنان حول محور 
قرآن اجرا می کند.در این طرح که نام دیگر آن، 
برترین همنشینی ها ست، پنج قرآن آموز همراه 
استاد، حلقه ای آموزشی تشکیل می دهند که از 
آن با عنوان کندو یاد می شود و هر جمعی مانند 
خانواده، اقوام، همســایگان، دوستان و... نیز 

به منزله یک کندو در نظر گرفته می شوند.
دلیل نام گذاری این طرح بــه کندو، روایتی از 
رسول خدا )ص( است که مومن را به زنبورعسل 
تشبیه کرده و همنشینی با او را سودمند دانسته 
اســت. از طرف دیگر، در قرآن عسل به عنوان 
شفا معرفی شده و قرآن نیز شفای سینه های 
مومنان محسوب می شــود. چیدمان و نحوه 
نشســتن در حلقه های آموزشی نیز مانند یک 
شش ضلعی و شبیه کندوی زنبورعسل در نظر 

گرفته شده است.
محتــوای طرح کندو شــامل آمــوزش فنون 
صحیح خوانی قرآن کریم در ۱00 ساعت آموزشی 
و در بازه زمانی سه ماهه اســت. قرآن آموزان 
شــرکت کننده در این طرح به صــورت روزانه 
موظف به تلاوت یک جزء از قرآن کریم هستند 
و در روز های حضور در کنــدو، با فنون تلاوت و 
قواعد و واژه های جزء مورد نظر آشنا می شوند و 
آیات مربوط را تکرار و تمرین می کنند.کندو ها یا 
حلقه های آموزشی در جریان دیدار ها و تعامل 
افراد با یکدیگر در جمع هایی که به آن ها اشاره 
شد، تبلیغ و تشکیل می شوند و اعضای هر کندو 
با کسب مهارت می توانند استاد کندوی جدید 
شوند. به این ترتیب، حلقه های آموزشی مانند 
کندو های زنبورعسل تکثیر می شود و گسترش 
می یابد.پس از پایان دوره سه ماهه، به منظور 
استمرار و گسترش طرح، دوره تربیت مدرس 
برای قرآن آموزان برگزار می شود تا هر کدام از 
اعضای کندوها، کندوی دیگری تشکیل دهد 

و این روند ادامه پیدا  کند.

رییس پلیس راهور استان اصفهان خبر داد:

ثبت جرائم پلاک دستکاری شده 206 در اصفهان به نام 206 دیگری در شمال
رییس پلیس راهور استان اصفهان گفت: تخلفات رانندگی پلاک دستکاری شده ۲0۶ در اصفهان به نام ۲0۶ سفید دیگری در شمال کشور ثبت می شد.سرهنگ 
محمدرضا محمدی در گفت وگو با خبرنگار مهر از شناســایی و برخورد با راننده ۲0۶ متخلفی که با دستکاری پلاک خودروی خود مرتکب جرم شده و جرائم وی 
برای خودروی ۲0۶ دیگری صادرشده، خبر داد و اظهار داشــت: میزان جرائم این فرد متخلف یک میلیون و ۸00 هزار تومان بوده که راننده خودروی خاطی این 
جریمه را پرداخت کرده است.وی افزود: پلیس با تمام توان و تجهیزات، در خدمات شــهروندان و رانندگان قانونمند است و با قاطعیت و بدون تعارف با معدود 
متخلفین برخورد می کند.رییس پلیس راهور استان اصفهان اضافه کرد: کسانی که پلاک خودرو را دستکاری می کنند حقوق دیگر شهروندان را تضییع می کنند 
زیرا ممکن است برای دیگران جریمه ناحق ثبت شــود.وی تصریح کرد: پلیس در راستای احقاق حقوق شهروندی نسبت به شناسایی، احضار و برخورد قانونی 

رانندگان متخلف اقدام می کند.

ی است که ما  به گونه ا وضعیت حضور موش ها 
گر موش ها تغذیه  نظافت را کنترل می کنیم؛ اما ا
شوند، تولیدمثل آن ها نیز افزایش پیدا می کند و رشد 
بیشتری خواهند داشت و تعداد بیشتری مشاهده 

می شوند



پوریا حســین خانزاده هنوز در ترکیــب اصلی تیم ملی والیبال قرار نگرفته اســت. با وجود گذشــت دو بازی ایران در قهرمانی آســیا بــر خلاف تمام پیش 
 بینی ها پوریا حســین خانزاده که در لیــگ ملت های والیبال یکــی از بازیکنان ثابت ایــران بود، همچنــان روی نیمکت قرار گرفته و بــازی خیلی کمی به

 او رسیده است .شاید هیچ کس قبل از آغاز این تورنمنت فکرش را نمی کرد که پوریا حسین خانزاده دریافت کننده نوزده ساله تیم ملی جایگاه خود را از دست 
بدهد؛ اما این اتفاق تا اینجای کار افتاده است. البته شاید این حربه بهروز عطایی، ســرمربی تیم ملی والیبال ایران برای پرت کردن حواس تیم ژاپن باشد و 
از او در بازی های پایانی بهره گیرد.تیم ملی والیبال با توجه به شرایط سه بازی دیگر بیشتر ندارد و باید دید پوریا حسین خانزاده می تواند به ترکیب اصلی راه 

پیدا کند یا باز هم جای خود را به مبین نصری و میثم صالحی خواهد داد.

غیبت عجیب و مشکوک بازیکن محبوب »عطایی«

چهارشنبه  1  شهریور  1402 /  6  صفر  1445  /  23  آگوست    2023 / شماره 3887 

سپاهان و استقلال از نگاه اعداد و ارقام؛

 به دنبال برد سی و دوم
سپاهان و استقلال امروز در شرایطی به مصاف هم می روند که تشابه موقعیت امتیازی و جایگاه دو 

تیم در جدول در کنار حضور بازیکنان سابق تیم مقابل، این دیدار را به اوج حساسیت کشانده است.
لیگ بیست و سوم به ایستگاه سوم خود رسیده و  سپاهان در حساس ترین بازی هفته در ورزشگاه 

نقش جهان میزبان تیم استقلال است.
لیگ بیست و سوم بر خلاف رویه معمول فوتبال ایران،با هیجان زیادی آغاز شده و رقابت تیم های 
مدعی از همین هفته های ابتدایی شــکل جدی به خود گرفته اســت؛ خصوصا که قرعه کشی لیگ 
بیست و سوم به گونه ای پیش رفت تا مدعیان قهرمانی در همین هفته های ابتدایی به مصاف هم 
بروند و در همین راستا تقابل سپاهان و استقلال را باید یکی از  چند فینال زودهنگام نیم فصل نخست 
دانست.علاوه بر این مصاف سپاهان و استقلال در ادوار مختلف لیگ برتر همیشه یکی از جذاب ترین 
بازی های برگزار شده در طول فصل به شمار رفته و نتیجه آن فارغ از نوع رقابت دو تیم، برای هواداران 
و دوست داران فوتبال اهمیت بالایی دارد. شاگردان مورایس در شرایطی آماده مصاف با یکی از دو 
رقیب دیرینه خود می شــوند که حضور دو مربی صاحب نام و ستاره های باکیفیت در ترکیب دو تیم 
در کنار هم  امتیاز بودن آنها و جایگاه شان در جدول، این دیدار را تبدیل به یک جدال تمام عیار کرده 
و نتیجه آن برای همه از اهمیت بالایی برخوردار شده است.از طرفی حضور بازیکنانی مانند نورافکن 
دانشگر، یزدانی، محمدی و زکی پور که سابقه حضور در یکی از دو را در کارنامه خود دارند و امروز باید 

مقابل تیم سابق شان به میدان بروند، به جذابیت های این بازی افزوده است.
  

نقش پررنگ یک اسپانیایی در ماجرای جدایی مهاجم 
پرسپولیس!

خبر ورزشی نوشت: مهدی عبدی بعد از چند سال بازی برای پرسپولیس و کسب جام های مختلف 
از این تیم جدا شــد و به صورت قرضی به تراکتور پیوست. عبدی که در طول سال های حضورش در 
پرسپولیس گل های مهمی برای این تیم زده بود، طی فصل گذشته و بازی های ابتدایی این فصل 
نتوانست خیلی برای پرســپولیس به میدان برود و عمدتا یک بازیکن نیمکت نشین بود. عبدی به 
وضوح نسبت به چند سال قبل افت کرد و همین موضوع باعث شد تا کلا به یک نیمکت نشین مطلق 
در پرسپولیس تبدیل شود.شنیده ها حاکی از آن است که خواکین دستیار اسپانیایی پاکو خمس 
نقش پررنگی در تراکتوری شدن مهاجم پرسپولیس داشته و او عبدی را به سرمربی تراکتور معرفی 
کرده است. خواکین در زمان حضور کالدرون در پرســپولیس هم دستیار او بود و به خوبی عبدی را 
می شناخت.مهدی عبدی در لیگ نوزدهم و برای اولین بار توسط کالدرون آرژانتینی به میدان رفت 
و فرصت بازی برای پرسپولیس را به دست آورد. عبدی اولین بار به عنوان بازیکن جانشین در دربی 
رفت لیگ نوزدهم برای پرسپولیس به میدان رفت و موفق شد در اولین بازی خود برای این تیم آن 
هم در دربی گلزنی کند و به تعویض طلایی کالدرون تبدیل و پایه گذار برد با ارزش تیمش در دربی شد.

 

باز هم این مهاجم عراقی به لیگ ایران نیامد
ایمن حسین با عقد قراردادی یک ساله به الرجای مراکش پیوست.مهاجم فصل قبل تیم الجزیره 
امارات با جدایی از این تیم و عقد قرارداد یک ساله به تیم الرجای مراکش پیوست.این مهاجم که 
طی ســالیان اخیر نامش در بین بازیکنانی که احتمال حضورشان در فوتبال ایران شنیده می شود، 
بود اما بازهم به لیگ برتر نیامد. شنیده می شد او به تراکتور و استقلال پیشنهاد شده اما مصدومیت 
شدید فصل این بازیکن احتمالا دلیل اصلی قرارداد نبستن با او بوده است.ایمن حسین ۲۷ ساله 
سابقه بازی در ام صلال قطر، الجزیره امارات، اسفاکســین تونس، الشرطه و نیروی هوایی عراق را 

در کارنامه دارد.

 »نیما نکیسا«؛ بدون رقیبی به نام عابدزاده، در میدان بزرگی به نام ذوب آهن

خرده روایت های دروازه بانی که مدیر شد
و خب بله؛ این انتخاب، صلاحدید مدیران بوده است.  پریا پارسادوست 
به هرحــال او »نیما نکیسا«ســت. »دروازه بان- 
بازیگر-خواننده« دیروز که دستی بر خرید و فروش در زمینه املاک و مستغلات 
داشت و امروز مدیرعامل باشگاه ذوب آهن است. کسی که همیشه و هنوز معتقد 
بوده و هســت که از »احمد عابدزاده« بهتر اســت و عابدزاده اجازه نداد که او به 

حقش در فوتبال ایران برسد. 
می گوید عقاب سابق فوتبال آسیا، حاضر شد با کشاله پاره درون دروازه بایستد، 
فقط برای اینکه می ترســید آینده دروازه بانی ایران از آنِ نیما نکیسا باشد! نیما 
نکیسایی که این کینه قدیمی را فراموش نکرده و هیچ وقت هم ابایی از مطرح 
کردن آن نداشته است. دلخوری ای که پای پســر عابدزاده را هم به میان غائله 
کشید و چندســال قبل، وقتی کی روش، »امیر عابدزاده« را به تیم ملی فوتبال 
دعوت کرد، نکیســاگفت: »من معتقدم قطعا هــم در تیم امیــد و هم در تیم 

بزرگسالان عابدزاده به خاطر نام پدرش دعوت شده است.«
حالا عابدزاده هیچ سِمت اجرایی در فوتبال ایران ندارد؛ به یک خاطره خوش و 
فراموش نشــدنی در تاریخ فوتبال ما تبدیل شده و از قضا همچنان هم محبوب 
است. اما نکیسا یکی از مدیران باشــگاهی در ورزش کشورمان است. حتی اگر 
اشــجاری) مدافع ســابق ذوبی ها( کنایه بزند که مدرک تحصیلی مدیرعامل 
جدید باشگاه ذوب آهن، با رابطه یا پول به دســت آمده اما به هرحال در رزومه 
این »دروازه بان-بازیگر-خواننده« ســابق و مدیر امروز، نوشته اند که دکترای 

آسیب شناسی ورزشی دارد و بعضا او را آقای دکتر نکیسا هم صدا می زنند. 
عابدزاده اما دکتر نیست. اصولا تحصیلات بالایی ندارد. هیچ وقت سِمَت اجرایی 
و مدیریتی نداشته و سَمت خوانندگی هم نرفته اما به جز دروازه بانی، در تجربه 
بازیگری هم با نکیسا مشترک است و یک فیلم در سینما بازی کرده است. پای 
مســائل فنی که به میان بیاید، اگر حرف و نظر مردم را مــلاک بدانیم )هرچند 
نظر اهل فن هم در این مورد شــبیه به نظر مردم است(، »احمد عابدزاده« یکی 
از بهترین و محبوب ترین دروازه بانان تاریخ فوتبال این ســرزمین است. حتی 
چندسال قبل، در نظرســنجی پیامکی برنامه ۹۰ با شــرکت یک میلیون و ۸۰۲ 
هزار نفر، عابدزاده با ۵۹ درصد آرا عنوان »بهترین« دروازه بان فوتبال کشــورمان 
را کسب کرد، ناصر حجازی با ۳۲ درصد دوم شد و سید مهدی رحمتی و ابراهیم 
میرزاپور هم با ۸ و ۱ درصد آرا سوم و چهارم شــدند. خب نیما نکیسا هم کلا در 
این لیست جایی نداشــت. البته همان طور که اشاره شد، خودش معتقد است 
اگر عابدزاده اجازه داده بود و برای او بزرگ تری و استادی می کرد، می توانست 

یکی از ماندگاران و جاویدنامان عرصه سنگربانی در تاریخ فوتبال ایران بشود. 
خلاصه اینکه نکیسا می گوید عابدزاده هرکاری کرد تا او به جایگاه واقعی خودش 
در فوتبال ایران نرسد. هرچند هربار لابه لای حرف هایش تاکید می کند که قصد 
بی احترامی به کسی را ندارد؛ اما خب به نظر می رسد حرف هایش درباره عابدزاده 

خیلی هم همراه با ارادت نیست!
حالا به جای »نیما نکیســا«، »داود فنایی« را به خاطــر بیاوریم و مثال بزنیم. 
)فنایی کســی بود که در میان هجمه ها به نکیســا پس از انتخاب او به عنوان 
مدیرباشــگاه ذوب آهن، از این همبازی قدیمی اش حمایت کرد(.  فنایی هم، 
با عابدزاده هم نســل و عصر بود. از قضا در پرسپولیسی که عابدزاده و فنایی را با 
هم داشت، از سیستم چرخشی برای دروازه بان ها استفاده می شد و فنایی یک 
بازی درمیان درون دروازه می ایســتاد. عابدزاده هیچ وقت برای کمرنگ کردن 
جایگاه رقیبِ آن روزهای خودش، کاری نکرد و شــاید بد نباشــد صحبت های 
فنایی که ســابقه مربیگری گلرهای ذوب آهن را هم در کارنامه دارد، در این باره 
بخوانیم: »رقیب من هم احمدرضا عابدزاده بود که یکی از بزرگ ترین دروازه بانان 
ایران است. همین که توانسته بودم یک بازی در میان به میدان بروم برایم انگیزه 
بود و یعنی توانایی داشتم. آن زمان، دروازه بان های بزرگ زیادی وجود داشتند 
و باید خیلی هــا را می گرفتی. من هیچ وقت اتفاقاتی را کــه برایم افتاد به گردن 
کس دیگری نینداختم و همیشه گفتم مشکل خودم بودم. شاید در یک سری از 
رفتارهایم اشتباه کرده ام. در محفلی بودیم به من گفتند: فلانی در حقت ظلم کرد. 

من گفتم: نه، من خودم مشکل داشتم...«
وقتی از فنایی ســوال شــد که چطور او تنها کسی بود که توانســت با احمدرضا 
عابدزاده کار کند و عابدزاده به تنها کســی که دور داد، فنایی بود؟ پاســخ جالبی 
داد:»به خاطر احترام. من 10، 11 سال از عابدزاده کوچک تر بودم. زمانی که او در 
تیم ملی بود، من در پلی اکریل بودم. هر زمان که به اصفهان می آمد با ما تمرین 
می کرد. ارتباط ما از همان جا شــکل گرفــت. من یک گلر 17، 18 ســاله بودم. 
عابدزاده ســر تمرین که می آمد، همه ما نگاه می کردیم کــه او چه گونه تمرین 
می کند. یکی از مربیان ما که بــا عابدزاده کار کرده بود به مــن گفت: اگر روزی 
خواستی به پرســپولیس بروی، فقط به عابدزاده احترام بگذار. نباید پررو بازی 
دربیاوری و شاخ وشانه بکشی. من هم ســعی کردم به او احترام بگذارم. گفتم 
می خواهم بروم کار یاد بگیرم. اینجا جای پیشرفت و سکوی پرتاب است. اگر من 

نتوانم با عابدزاده رقابت کنم و از او بترسم که به دردم نمی خورد...«
نکیسا اما گویا برخلاف فنایی، فقط می خواست عابدزاده را مغلوب و مقهورکند 
و البته که موفق نشد. بعد از دروازه بانی هم مسیرهای دیگری را طی کرد. سال 
۹۱ و در گفت و گویی مفصل با یکی از رسانه ها، گفته بود که مدت هاست که دیگر 
فوتبال نگاه نمی کند؛ از رئال مادرید و بارسلونا گرفته تا پرسپولیس و استقلال؛ 

چون حس می کند اغلب اینها )فوتبالیست ها( الگوی مردم نیستند.
آن روزها و سال ها، نکیسا به فضای سینما علاقه مند شده بود و حتی نقش یک 
شهید) شــهید علی بیگی( را در یک تله فیلم هم بازی کرد و مدعی شد که برای 
بازی در این فیلم، به احترام اعتقاداتش، ریالی پول نگرفته و مجانی بازی کرده 
است. آن سال، تازه می خواســت در آزمون ورودی پزشکی شرکت کند و تاکید 

داشت که از فضاهای لمپنیسم فاصله گرفته و تمایل دارد تا کتاب و درس بخواند. 
نکیسا تلاش کرد و نتیجه هم گرفت. شاید چون می دانست در این عرصه دیگر 
عابدزاده ای وجود و حضور نداردکه اگر موفق نشد، بتوان تقصیرات را به گردنش 
انداخت! به گفته خودش  با معدل ۱۸ و ۸۶ صدم رتبه یک دوره لیسانس شد و به 
طور کلی بچه درسخوانی بوده است. البته باز هم بنا به گفته خودش »بچه پررو« 
هم بوده است: »ببینید من از آن آدم هایی هستم که در هر کاری خیلی پرروام. 
البته به معنی مثبت کلمه! من از بچگی مطرح شدم و قطعا دیگر نیازی به شهرت 

ندارم که بخواهم برای آن تلاش کنم.«
شاید مثل نوید محمدزاده که برای گرفتن سیمرغ، از بچگی مقابل آینه می ایستاد 
و لحظه شکار سیمرغ را در ذهنش تصویرســازی و تمرین می کرد، نیما نکیسا 
هم در تصوراتش مدیریت باشگاه یا حتی فراتر از آن را دیده بود. )حالا بماند که 
پیش از این گفته بود دیگر علاقه چندانی به این فضاها ندارد( اما نکیسا دوباره 

به فوتبال برگشته و ازقضا خیلی هم پررنگ برگشته است. 
روزهای اول، استقبال خوبی از او نشد. رسول کربکندی در بدو ورود مدیرعامل 
جدید گفت که »نیما یکی از دروازه بانان خوب ایران بود و سابقه فوتبالی خوبی 
دارد. اما مگر می شود بدون حتی یک روز ســابقه مدیریتی، یک دفعه سر از یک 
باشگاه صنعتی در بیاورد. آن هم باشگاهی که سابقه  حضور در فینال آسیا را دارد. 
بدون شک این انتخاب از مســئولان رده بالا که خارج از باشگاه و حتی اصفهان 
است، بوده و مردم هم بیشــتر به همین خاطر دلخور هســتند. او درست است 

تحصیلات دارد؛ اما نمی دانم با چه تخصصی مدیرعامل شده است.«
»تعجــب« از این انتخــاب، قبــل از »انتقاد« بابت ایــن انتخــاب قرارگرفته 
بود. بــرای ما هــم مثــل کربکنــدی و خیلی هــای دیگــر، عجیب بــود که 
نیما نکیســا مدیرعامل باشــگاه ذوب آهن شــده اســت. البتــه مدیرعامل 
قبلــی باشــگاه هــم چهــره شــناخته شــده ای در فوتبال ایــران نبــود اما 
برای بســیاری، اینکه یــک باشــگاه اصفهانی مدیریــت خود را بــه بازیکنی 
 با ســابقه حضــور در پرســپولیس بدهــد، اتفاقــی کاملا عجیب محســوب 
می شــد؛ آن هم در اصفهانی که کمتر اجــازه داده اند، اداره باشگاه هایشــان به 

مدیرانی از سایر استان ها برسد.
ناگفته نماند؛ در فوتبال ایران نکیسا را پرسپولیسی می دانند و به او هویت سرخ 
می دهند اما خودش گفته بود که در اصل اســتقلالی بوده و چون اتفاقاتی افتاد 

و نتوانست به این تیم برود، رقیب را انتخاب کرده است؛ همین قدر عاشقانه!
و نیما نکیسا که زمانی از سریال »پژمان« انتقاد داشــت که چرا فوتبالیست ها 
را عصبانی، خودخواه و بی ســواد معرفی می کند، با تکیه بر ســواد و علم  خود 
به میدان مهم و بزرگی آمده اســت؛ اینجا نه عابدزاده ای هست که بنا به ادعای 
خودش، راه پیشــرفتش را ببندد و نه محمد مایلی کهنی که راه و چاه نشــانش 
بدهد. خودش است و خودش و باشگاهی که یکی از اصلی ترین و بزرگ ترین 

سرمایه های ورزش این استان است. برای نیمای خوش قد و بالای درسخوانِ 
اهلِ موسیقیِ استاد دانشگاه که فراموشــکار هم نیست اما می گوید انتقادپذیر 
است، بازگرداندن ذوب آهن به جایگاهی که لایق آن است، چشم انداز و هدفی 
است که اگر موفق به انجامش بشود، حتی تندترین منتقدانش در این شهر هم 
به احترامش کلاه از سر برمی دارند و شــاید حتی باورکنند نکیسای دروازه بان 
هم می توانست مثل عابدزاده، عقاب بلندپروازی باشــد که هیچگاه از آسمان 
رفیع محبوبیت و مقبولیت به پایین نمی آید اما نشــد یا نگذاشتند)!(ولی اگر 
نتیجه نگیرد، خاطره بدرقه اش مثل استقبالش احتمالا ماندگار نخواهدبود و با 
کوله باری انتقاد و اثبات حرف های منتقدان از این شهر خواهدرفت. به هرحال 
 اینجا شهرک اکباتان نیست؛ اصفهان است و هیچ کس ده تا »پیتر اشمایکل« 

نمی دهد که یک »نیما نکیسا« بگیرد! 

خبر روز

جلسه ویژه در رختکن 
سپاهان با پدیده جوان

عملکــرد تحســین برانگیز هافبــک جوان 
سپاهان اصفهان با هشدار بازیکنان و مربیان 

این تیم همراه شد.
 تیم فوتبال ســپاهان اصفهان سومین دیدار 
حساس خود در هفته سوم رقابت های لیگ 
برتر را در حالی مقابل استقلال برگزار می کند 
که در دو بــازی قبلی نیز نبردهای ســختی 
مقابل تراکتور و ذوب آهن داشت.با این حال 
شاگردان ژوزه مورایس توانستند هر دو بازی را 
با پیروزی پشت سر بگذارند تا نشان دهند بار 
دیگر قصد رقابت برای کسب مقام قهرمانی را 
دارند.سپاهان در حالی دو دیدار ابتدایی لیگ 
بیست و سوم را با پیروزی پشت سر گذاشت 
که بازیکنانی همچون محمدجواد حســین 
نژاد، ارشــیا سرشــوق و ... را به عنوان پدیده 
معرفی کرد.حســین نــژاد در دربی اصفهان 
برای نخســتین بار در ترکیب اصلی سپاهان 
قرار گرفت و بازی مثال زدنی اش نگاه همه را 
به خود جلب کرد تا زیر ذره بین اهالی فوتبال 

قرار بگیرد.
هافبک ۲۰ ســاله فوتبال ایران پــس از این 
دیدار مورد تحسین افراد مختلف قرار گرفت 
تا تبدیل به ســوال اصلی در کنفرانس خبری 

مورایس پس از بازی با ذوب آهن شد.
حضور حسین نژاد در کانون توجه فوتبالی ها 
باعث ورود بازیکنان باتجربه سپاهان به این 

موضوع شد.
حســین نژاد از اتمســفر فوق العاده رختکن 
ســپاهان و مشــاوره بازیکنان باتجربه به او 
خبر داده بود حالا با هشدار هم تیمی هایش 
نظیر امید نورافکن، فرشاد احمدزاده، محمد 
دانشگر و ... روبه رو شده اســت تا بیشتر از 
این ها به فکر فوتبال باشد و اسیر حاشیه های 

ورود به دنیای شهرت فوتبال ایران نشود.
درخواســتی که مورایس در بخشی از تمرین 
هفته جاری تیمش نیز داشــت و از هافبک 
جوان خود خواســت ذهن خــود را معطوف 
به مستطیل ســبز کند و دچار سوء تفاهم به 
خاطر حضــور در ترکیب اصلــی در یک بازی 

رسمی نشود.

مستطیل سبز

عکس خبر

 تبلیغ فرهنگ 
عربی با »رونالدو«، 
»بنزما« و »نیمار«

حضور ستارگان سرشناس فوتبال 
در عربســتان باعث شــده تا این 
کشور برای جذب توریست از این 
فوتبالیست ها استفاده کند.یکی 
از سایت های فرهنگی عربستان 
به نام »ســیاحة العلا« با انتشار 
تصویری از کریســتیانو رونالدو، 
نیمــار جونیــور و کریــم بنزما ۳ 
فوتبالیست مشهور شاغل در لیگ 
عربستان با لباس عربی سوژه شد.

حضور پرتعــداد هافبک هــای میانی در لیســت 
پرسپولیس تبدیل به چالشی شــیرین برای کادر 

فنی شده است.
یاســین ســلمانی تبدیــل بــه چهارمیــن خرید 
پرســپولیس در نقل و انتقالات تابســتانی شد تا 
جمع بازیکنان خط میانی این تیم برای بازی سازی 

جمع تر از گذشته شود.
یحیی گل محمدی که پیش از این قید ســلمانی را 
زده بود با مشورت کادر فنی خود تصمیم به جذب او 
گرفت تا حالا در کنار سروش رفیعی، میلاد سرلک، 
مسعود ریگی، سینا اسدبیگی و حتی مهدی ترابی 
جنگی تمام عیــار برای حضور در جمــع ۱۱ بازیکن 

اصلی داشته باشند.

معــادلات پیچیــده خط میانــی پرســپولیس با 
شائبه های جدایی یکی دو بازیکن همراه شده است 
اما آنچه از عکس های تمرینات پرسپولیس خارج 
می شود چیزی جز رقابت نفس گیر برای اثبات خود 

به یحیی گل محمدی نیست.
سروش رفیعی و میلاد سرلک که در دو دیدار ابتدایی 
جایگاه اصلی خــود در میانه میــدان را حفظ کرده 
بودند حالا با کوچک ترین لغزش می توانند از ذهن 
کادر فنی پاک شده و فرصت را به امثال سلمانی و 

ریگی دهند.
دردسر شیرین گل محمدی برای انتخاب بازیکنان 
خط میانی در حالی شکل گرفته که اهمیت مالکیت 
توپ و اســتفاده از تمام فضای زمیــن بازی یکی 

از مهم ترین تاکتیک های پرســپولیس محسوب 
می شــود. بدون شــک مهندســان فعلی این تیم 
می توانند خواسته های گل محمدی را برآورده کنند 
اما نحوه اســتفاده از این بازیکنان در فصل فشرده 
فوتبال کشور نیز به مهندســی ویژه ای از سوی گل 
محمدی و دستیارانش احتیاج دارد که باید دید از 
پس آن بر می آیند یا چالش شیرین تبدیل به بحران 

ناخواسته در رختکن خواهد شد.

 نظام مهندسی فوتبال ایران در تیم »یحیی«

عکس: فارس
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اجرای طرح »عصر ورزش« در منطقه 11 اصفهان
مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان گفت: طرح »عصر ورزش« به دلیل تامین نشدن اعتبار با وقفه مواجه 

شده بود که با همکاری  ارگان های مرتبط، به مرحله اجرا رسید.
حسن محمدحسینی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشــاره به اجرای طرح »عصر ورزش« در منطقه ۱۱ 
اصفهان اظهار کرد: در این منطقه طی هماهنگی انجام شده با آموزش و پرورش، مدرسه شهید بختیاری 
واقع در خیابان کهندژ جنب پل هوایی برقی، مدرسه شهید شریفی واقع در خیابان شهید شریفی کوچه ۳۵، 
مدرسه تسلیمی واقع در خیابان شریف غربی، کوچه ۸، مدرسه امام سجاد )ع( واقع در رهنان )خیابان 
امام رضا )ع(، خیابان شهدا، خیابان سعادت(، مدرسه شهدای معلم واقع در خیابان امام خمینی )ره( 
خیابان شهدای لیمجیر و مدرسه مودت در میدان شاهد، خیابان شهید عاملی برای این موضوع هماهنگ 
شده است.وی با بیان اینکه طرح »عصر ورزش« به دلیل تامین نشــدن اعتبار با وقفه مواجه شده بود 
که با همکاری ارگان های مرتبط، به مرحله اجرا رســید، افزود: رویداد »عصر ورزش« با محوریت انجام 

فعالیت های سالم ورزشی و نشاط آور ویژه شهروندان به صورت رایگان در مدارس اجرا می شود.
مدیر منطقه ۱۱ شــهرداری اصفهان ادامه داد: هدف از برگزاری این رویداد، ایجاد روحیه نشاط و شادابی 
دانش آموزان و خانواده آن ها در فصل تابستان است که با همکاری و پشتیبانی شهرداری اصفهان و آموزش 
پرورش محقق شده است.وی با بیان اینکه برای این رویداد اعتبار مالی مشخصی در هر مدرسه در نظر 
گرفته شده است که در راستای فعالیت های متناسب هر مکان اختصاص داده می شود، گفت: بخشی از 
این هزینه ها مربوط به تجهیزات و حقوق عوامل اجرایی، همچنین نگهداری از مکان و سایر اقدامات مورد 

نیاز است تا دانش آموزان و خانواده ها به راحتی بتوانند در مدارس حضور پیدا کنند.
 

مدیر منطقه ۱۲ شهرداری خبر داد:

نصب سردیس مرحوم حاج  کریم پوستی در خانه سالمندان 
صادقیه اصفهان

مدیر منطقه ۱۲ شهرداری اصفهان گفت: سردیس مرحوم حاج کریم پوستی در خانه سالمندان صادقیه 
این کلان شــهر به عنوان دومین مرکز بزرگ سالمندان کشور نصب شــد.علی اکبر رسالت در گفت وگو با 
خبرنگار ایمنا اظهار کرد: سردیس مرحوم حاج کریم پوستی، موســس خانه سالمندان صادقیه محله 
امین آباد اصفهان در محل این خانه سالمندان نصب شد.وی با بیان اینکه حاج کریم پوستی به مدت ۴۴ 
سال مدیرعامل خانه سالمندان صادقیه اصفهان بوده است، افزود: این سردیس از جنس فایبرگلاس با 
عرض ۷۰ سانتی متر و ارتفاع یک متر و ۲۰ سانتی متر است که با هزینه ای بالغ بر یک میلیارد ریال توسط 

هنرمند اصفهانی ساخته شد.
 

رسیدگی و بررسی بیش از 30 پرونده در کمیته نظارتی منطقه 4 
اصفهان

مدیر منطقه چهار شــهرداری اصفهان با اشاره به برگزاری جلســات کمیته نظارتی شورای اسلامی شهر 
اصفهان در این منطقه گفت: این جلسه با حضور اعضای شورای اسلامی شهر برگزار و به بیش از ۳۰ مورد از 
پرونده های مطرح شده شهروندان رسیدگی و مواردی از قبیل کاربری های آموزشی، ارتفاعات و تخفیف، 
بررسی شد.محسن زمانی در خصوص جلسه کمیته نظارتی شورای اسلامی شهر اصفهان که در منطقه چهار 
شهرداری برگزار شد، اظهار کرد: جلسه این ماه با حضور احمد شریعتی، علی صالحی و محمدرضا فلاح 
از اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان برگزار و به بیش از ۳۰ مورد از پرونده های مطرح شده شهروندان 
رسیدگی شد.وی افزود: در مدیریت منطقه چهار شهرداری اصفهان بنا داریم در حد امکان پرونده ها با طی 
روال عادی و رعایت سرعت و دقت در منطقه رسیدگی شود و نیاز به ارجاع این موارد به کمیته نظارتی نباشد 
که با تلاش همکاران در منطقه، روند ارجاع پرونده ها به کمیته نظارتی در شش ماهه اول سال کاهش یافته 

و رضایت شهروندان منطقه را به همراه داشته است.

مدیرعامل سازمان همیاری شهرداری: تامین اعتبار کنارگذر شرق اصفهان از توان سازمان همیاری خارج است؛

گذر از کنار وعده ها!
قرار بود امســال به بهره برداری برســد. در اولین ماه  

تابستان ســال گذشته مدیرعامل شــرکت ساخت و 
توسعه زیربناهای حمل و نقل کشورکه در جریان سفر وزیر راه به اصفهان 
آمده بود، ابراز امیدواری کرد پروژه آزادراه کنارگذر شــرق اصفهان سال 

آینده )امسال( به بهره برداری برسد.
خیرا... خادمی آن روز گفت: »یکی از این پروژه ها آزادراه کنارگذر شرق 
اصفهان اســت که یکی از مهم ترین آزادراه های ما و بخشــی از کریدور 
آزادراهی شــمال به جنوب کشــور به شــمار می رود. طول این آزادراه 
۹3 کیلومتر اســت که 63 کیلومتر آن به بهره برداری رسیده است و 30 
کیلومتر دیگر آن باقی مانده که قســمت جنوبی آزادراه و بخش اتصال 
به آزادراه اصفهان به شیراز را شامل می شود که با پیشرفت فیزیکی 30 
درصد در حال ساخت است و امیدواریم بتوانیم طی سال جاری و سال 
1402 آن را به اتمام برسانیم.«ســال ۱۴۰۲ به نیمه رسید؛ اما خبری از 
افتتاح نشــد و مجددا وعده سال آینده داده شــد. ۱۵ تیرماه امسال، 
مجری کل طرح های زیربنایی استان اصفهان گفت: قطعه سوم آزادراه 
شرق اصفهان)سردار شهید حجازی( تا پایان سال آینده به بهره برداری 

می رسد تا شبکه آزادراهی در مرکز کشور تکمیل شود.
علیرضا صلواتی در گفت و گو با خبرنگار ایرنــا گفت: »با بهره برداری از 
این مسیر به طول 30 کیلومتر، تردد از شمال تا جنوب کشور،ایمن تر و 
روان تر خواهد شد. این طرح در کاهش آلاینده ها، تصادف ها و ترافیک 
بسیار موثر خواهد بود و با توجه به اینکه روزانه 600 هزار تردد خودرو در 
جاده های اصلی کلان شــهر اصفهان انجام می شود، برآورد تردد روزانه 
80 هزار وسیله نقلیه از این مسیر، نقشی مهم و گره گشا خواهد داشت«.

مجری کل طرح های زیربنایی اصفهان با اشاره به احداث آزادراه شرق 
اصفهان که برای کریدور شــمال به جنوب و همچنین آزادراه اصفهان-

شیراز نقش بسزایی دارد، گفت: »این پروژه از جمله قطعات این آزادراه به 
شمار می رود که بهره برداری آن توانسته رضایت مندی بخش قابل توجه 
هموطنان را جلب کند و به کاهش ترافیک در محور شمال جنوب کشور 
و استان اصفهان منجر شود.«یکی از دلایل اهمیت ویژه این آزادراه این 
است که اجازه می دهد خودروهایی که از سمت شیراز و بوشهر به سمت 
اصفهان می آیند، بدون نیاز به ورود به شــهر اصفهان، به سمت تهران و 
شمال کشور بروند. اما خب فعلا خبری از بهره برداری کامل نیست و حالا 
در آخرین ماه تابستان، مدیرعامل سازمان همیاری شهرداری اصفهان 
هم آب پاکی را روی دســت همه ریخته و گفته: تامیــن نیاز اعتباری 
پروژه کنارگذر شرق اصفهان که به پروژه آزادراه شرق متصل می شود، 
از توان سازمان همیاری خارج شده و تکمیل پروژه مستلزم حمایت و 

افزایش سهم مشارکت دولت است.رســول جهانگیری در گفت وگو با 
خبرنگار مهر با با اشــاره به اینکه اجرای پروژه کنارگذر شرق اصفهان از 
سال ۱۳۹۸ به سازمان همیاری شــهرداری اصفهان واگذار شد، گفت: 
این سازمان سرمایه گذار و سهامدار ۷۰ درصد از این پروژه است و وزارت 
راه و شهرسازی )بخش دولتی( ۳۰ درصد در این پروژه سهیم است.وی 
با بیان اینکه هزینه اجرای پروژه کنارگذر شــرق در زمان واگذاری قابل 
قیاس با هزینه های کنونی نیست، ادامه داد: هزینه این پروژه چندین 

برابر افزایش یافته و تامین آن از توان سازمان همیاری خارج است.
مدیرعامل سازمان همیاری شــهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: نیاز 
اعتباری اولیه این پروژه حدود ۶۰۰ میلیارد تومان بود در حالی که اکنون 
به بیش از چهار- پنج هزار میلیارد تومان هزینــه نیاز دارد تا به مرحله 
بهره برداری برسد.جهانگیری با بیان اینکه پروژه کنار گذر شرق اصفهان 
تا اسفندماه سال گذشته ۲۵ درصد پیشــرفت فیزیکی داشت، اضافه 
کرد: کنار گذر شرق از محدوده آرامستان باغ رضوان شهر اصفهان شروع 
می شود و به طول ۳۰ کیلومتر تا سه راهی مبارکه )پلیس راه اصفهان- 

شیراز( ادامه می یابد و از آنجا به پروژه آزادراه متصل می شود.
این مقام مسئول با بیان اینکه کنارگذر شرق اصفهان در مسیر کریدور 
شمال به جنوب کشور قرار گرفته که این مســیر تا خلیج فارس ادامه 
می یابد، ابراز داشــت: کنارگذر شــرق اصفهان یک پروژه ملی است و 
می بایست دولت نیز قدر سهم مشارکت خود را در این پروژه از ۳۰ درصد 
به ۵۰ درصد افزایش دهد زیــرا نیاز اعتباری آن عمــلا از توان اجرایی 

سازمان همیاری شهرداری اصفهان خارج است.
مدیرعامل سازمان همیاری شهرداری اصفهان ادامه داد: اگر هزینه های 
تمام شــده این پروژه از ســال ۹۸ تغییر نیافته بود می بایســت سال 
۱۴۰۰ به بهره برداری می رسید؛ اما هزینه های تکمیلی این پروژه آنقدر 
تصاعدی شد که اکنون اگر دولت کمک نکند سازمان همیاری به تنهایی 

امکان اجرای پروژه را ندارد.جهانگیری گفت: درخواســت کردیم سهم 
مشارکت سازمان همیاری شهرداری اصفهان و وزارت راه و شهرسازی 
)بخش دولت( در این پروژه ملــی از ۷۰- ۳۰ به ۵۰-۵۰ تغییر و میزان 
مشارکت بخش دولتی افزایش یابد که استاندار محترم اصفهان پیگیر 

این موضوع است.

املاک و دارایی سازمان همیاری صرف پروژه کنارگذر شرق شد
وی تصریح کرد: اگر میزان مشــارکت دولت در این پروژه به ۵۰ درصد 
برســد و برای تکمیل پروژه کمک کند و ســهم خود را بپردازد، عملیات 
اجرایی کنارگذر شرق اصفهان سرعت می گیرد در حالی که اگر ساخت 
این پروژه طولانی تر شود، هزینه های تحمیلی به سازمان بیشتر خواهد 
شد.مدیرعامل سازمان همیاری شــهرداری اصفهان گفت: متاسفانه 
این سازمان بیشــتر املاک دارایی و ســرمایه های خود را طی ۴ سال 
گذشــته فروخته و در این پروژه هزینه کرده تا کنار گذر شرق اصفهان 
به پیشــرفت فیزیکی ۲۵ درصد رسیده اســت.جهانگیری اضافه کرد: 
اگر افزایش ناگهانی قیمت ها نبود با اموال و دارایی های فروخته شده 
سازمان همیاری شهرداری اصفهان این پروژه می توانست به نزدیکی 

بهره برداری برسد؛ اما متاسفانه تاکنون تحقق نیافته است.

کنارگذر شرق در صورت حمایت دولت پایان 1403 زیربار ترافیک 
می رود

جهانگیری تصریح کرد: امید اســت که اگر سهم مشارکت دولت به ۵۰ 
درصد برســد و دیگر اتفاق خاصی نیفتد، پروژه کنارگذر شرق اصفهان 
تا پایان ســال آینده زیر بار ترافیک برود.مدیرعامل سازمان همیاری 
شهرداری اصفهان با بیان اینکه بخشی از این پروژه برای اتصال به آزادراه 
اصفهان شیراز از پارک ملی کلاه قاضی می گذرد، اظهار داشت: عبور این 
پروژه از پارک ملی کلاه قاضی مصوبات ملی خود را نیاز دارد که در حال 
پیگیری اســت و هزینه های زیادی برای تجهیز احــداث و راه اندازی 

بزرگراه تحمیل می کند.
وی اضافه کرد: درخصوص پارک ملی کلاه قاضی کشــوری بررســی 
می شود، مصوبه ملی دارد و راجع به آن تصمیم می گیرند ضمن اینکه اگر 

مجوزات لازم نباشد ادامه پروژه امکان پذیر نخواهد بود.
جهانگیــری اضافه کرد: عزم مدیریت کلان اســتان، معــاون عمرانی 
استاندار اصفهان و سازمان همیاری جدی است و این پروژه را در اولویت 
قرار دادیم تا با افزایش سهم مشارکت دولت بتوانیم طی ۲ سال آینده 

آن را تکمیل کنیم.

مدیر اجرایی ایستگاه عمان سامانی خط دو متروی 
اصفهان گفت: تاریخ تکمیل پروژه ایســتگاه عمان 
سامانی با توجه به تحویل موقت ایستگاه در بخش 
ســفت کاری، تا پایــان مردادماه امســال تعیین 
می شــود، همچنین با توجــه به تعییــن پیمانکار 
نازک کاری این ایستگاه، به زودی عملیات مربوطه 
آغاز خواهد شــد.همایون ملک پــور در گفت وگو با 
خبرنگار ایمنا با اشاره به ایستگاه عمان سامانی خط 
دو متروی اصفهان اظهار کرد: پیمانکار نازک کاری 

ایستگاه مشخص شده اســت و به زودی عملیات 
مربوطه آغاز خواهد شد.

وی افزود: عملیات اجرایی این ایســتگاه از ســال 
۹۷ آغاز شــد و تاکنون ۱۲۲ هزار و ۵۰۰ متر مکعب 
خاک برداری، ۲۱ هزار متر مربع شاتکریت، ۵۵۰۰ تن 
آرماتور بندی و ۵۰ هزار و ۷۰۰ متر مکعب بتن ریزی 
آن انجام شده اســت.مدیر اجرایی ایستگاه عمان 
سامانی خط دو متروی اصفهان تصریح کرد: تعداد 
کارگران و مهندسان فعال در این ایستگاه و ساعت 
فعالیت آن ها با توجه به کاهــش عملیات اجرایی 
در ماه های اخیر و رو به اتمام بودن پروژه، امســال 
به طور متوســط روزانه حدود ۳۰ نفر اســت که در 

شیفت روز حدود ده ســاعت فعالیت می کنند.وی 
با بیان اینکه این پــروژه تاکنون حدود ۹۹.۷ درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته است، گفت: ایستگاه عمان 
سامانی، با رمپ و تونل به هسته مرکزی دسترسی 
پیدا کرده و با روش شــمع و ریب به عنوان ســازه 
نگهبــان، امکان اجرای فضای ایمــن برای احداث 
سازه اصلی ایســتگاه را فراهم کرده است.ملک پور 
با اشــاره به زمان اتمام فعالیت در ایســتگاه عمان 
سامانی خط دو متروی اصفهان افزود: تاریخ تکمیل 
پروژه با توجه به تحویل موقت شــدن ایستگاه در 
بخش سفت کاری تا پایان مردادماه امسال تعیین 

شده است.

 ایستگاه عمان سامانی خط 2 متروی اصفهان به مرحله 
نازک کاری رسید

دبیر ستاد امربه معروف و نهی از منکر استان:

شورای امربه معروف و نهی از منکر در مساجد اصفهان 
راه اندازی شود

دبیر ستاد امربه معروف و نهی از منکر استان اصفهان گفت: ضروری است که شورای امر به معروف 
و نهی از منکر در مساجد استان اصفهان راه اندازی شود.

حجت الاسلام محسن مظاهری در گفت وگو با خبرنگار مهر به مناسبت روز جهانی مساجد با اشاره 
به اینکه در اسلام و سیره نبوی، مســجد بزرگ ترین جایگاه به عنوان مرکز فعالیت های اجتماعی 
حکومتی دارد، اظهار داشت: مسجد، نمادی اســتوار از تمدن اسلامی در طول تاریخ بوده و ارزش و 
اعتبار خود را میان مسلمانان حفظ کرده است.وی افزود: مسجد مقر حاکمیت و پایگاه فرماندهی 
پیامبر اعظم )ص( در مدینه بود. پایه های اساســی حکومت اســلامی در زمان رسول خدا )ص( 
در مسجد بنیان نهاده شد و اصول و مبانی دین مبین اســلام از این پایگاه مقدس به مردم جهان 
عرضه شد.دبیر ستاد امربه معروف و نهی از منکر اســتان اصفهان با بیان اینکه دوران صدر اسلام، 
درخشان ترین دوره در طول حیات مساجد است؛ چرا که در آن زمان مسجد نه صرفا محل عبادت، 
که محل فعالیت های اقتصادی، اجتماعی، سیاسی، قضایی و نظامی به شمار می آمد، تصریح کرد: 
مسجد محل گردهمایی مسلمانان و تجلی گاه پرشکوه انسجام و یکپارچگی ملت مسلمان است. 
مسجد حافظ ســلامت دین و جامعه اســت و نمایش وحدت و همدلی نمازگزاران بقای اسلام را 
تضمین می کند.حجت الاسلام مظاهری با اشاره به اینکه در صدر اسلام مسجد جایگاه مشورت در 
مورد مسائل نظامی بود، خاطرنشان کرد: جلسه های وعظ و خطابه و سخنرانی های روشن گرایانه 
اهل علم و دین در مسجد نقش موثری در بیداری و آگاهی مردم دارد.وی با بیان اینکه مسجد افزون 
بر محل برگزاری مراسم عبادی محل آموزش بود، بیان کرد: در مسجد به رزمندگان آموزش می دادند 
که در جنگ حضور پیدا  کنند و حتی آموزش کشاورزان برای کشت و همچنین آموزش بانوان برای 
کسب مهارت های زندگی نیز در مساجد انجام می شد.وی با اشاره به اینکه در زمان امام علی )ع( 
مسجد دارالحکومه ایشان بود، اضافه کرد: در آن دوران تقریبا تمامی مسائل حقوقی و اختلاف های 
میان مردم که نیازمند رسیدگی بود در مسجد حل و فصل می شد و همچنین فرماندهان با حضور 
در مسجد مســائل نظامی خود را با امیرالمومنین)ع( مطرح می کردند.دبیر ستاد امربه معروف و 
نهی از منکر استان اصفهان با تاکید بر اینکه مسجد مرکز فعالیت های فرهنگی، اجتماعی، تربیتی، 
آموزشی، اقتصادی در تمامی عرصه هاست، مطرح کرد: متاسفانه در دوره اخیر کارکرد مسجد مثل 
گذشته نیست و از کارکرد آن کاسته شده است.حجت الاسلام مظاهری با بیان اینکه مسجد می تواند 
در ساماندهی مسائل اجتماعی و رفع مشکلات مردم موثر باشد، یادآور شد: امام مسجد می تواند 
امام محله و منطقه ای باشد که مســجد در مرکزیت آن واقع شده و در آن محله تمام فعالیت ها به 
مسجد ختم شود و محور فعالیت مسجد شــخص امام جماعت است و باید یک رهبری و امامت 
بزرگی در آن محله داشته باشد.وی با بیان اینکه شبستان مســجد می تواند کارکردهای مختلفی 
داشته باشد، عنوان کرد: در حال حاضر باید تمام تمرکز فعالیت های محلی به مسجد ختم شود و 

مردم را به مساجد وصل کنیم.
دبیر ســتاد امربه معروف و نهی از منکر استان اصفهان با اشــاره به اینکه مساجد جای امن برای 
حفظ ایمان هستند، گفت: در روایت آمده اســت که در آخر الزمان مردم برای در امان بودن فتنه ها 
به مساجد پناه ببرند.حجت الاسلام مظاهری متذکر شد: باید برای ارتباط مردم با حوزه حاکمیت 
و همچنین در حوزه های خدمت رسانی حاکمیتی در مساجد محلات، دفترهایی شکل بگیرید و در 
آنجا پاسخگویی به نیازهای مردم انجام شود.وی در خصوص اهمیت شورای امربه معروف و نهی 
از منکر در مساجد ابراز داشت: مسجد از ابتدا جایگاه تحقق فریضه امر به معروف و نهی از منکر بوده 
است. با ایجاد شورای امر به معروف و نهی از منکر در مساجد می توان تمام فعالیت ها را ساماندهی 
کرد. امام جماعت در محوریت این فعالیت و با استفاده از نخبگانی که در آن محله زندگی می کنند و 
می توانند جریان ساز موثر باشند، شورای امر به معروف را تشکیل دهند و مشکلات و نیازهایی که در 

آن محله وجود دارد را شناسایی و با برنامه ریزی مناسب به رفع آن بپردازند.

اخبار

خبر روزبا مسئولان

 عضو ستاد اربعین شهرداری 
اصفهان خبر داد:

احداث تونل حرکتی 2400 
مترمربعی برای رفاه حال 

زائران در مرز چذابه
عضو ستاد اربعین شهرداری اصفهان با اشاره 
به مجموعه اقدامات شهرداری این کلانشهر 
در مرز چذابه گفت: احــداث تونل حرکتی با 
مساحت ۲۴۰۰ متر مربع با ســازه موقت به 
همراه ۲۲ دســتگاه سیســتم خنک کننده، 
اســتفاده از سیســتم خنک کننده مه پاش 
دســتی در طول مســیر پایانه مرزی چذابه 

به منظور رفاه حال زائران صورت گرفته است.
حســن مــداح زاده در گفت وگو بــا خبرنگار 
اعزامی ایمنا بــه کربلای معلــی، اظهار کرد: 
امســال مدیریت خدمات شهری و تدارکات 
مرز چذابه به شهرداری اصفهان واگذار شده 
است، البته شهرهای اطراف اصفهان از جمله 
نجف آباد، کاشان و خمینی شهر نیز به عنوان 
معین اصفهان در مرز مستقر هستند و فعالیت 
خود را برای خدمت رسانی آغاز کرده اند.وی با 
بیان اینکه گروه دیگری از مدیریت شــهری 
که حدود ۱۵۰ نفر هســتند در کربلای معلی 
مستقر شده اند، افزود: پنجشنبه هفته گذشته 
تجهیزات شــهرداری اصفهان بــرای اربعین 
حســینی به مرز چذابه ارســال شده است.

عضو ستاد اربعین شهرداری اصفهان تصریح 
کرد: طی چند روز گذشته مجموعه اقداماتی 
چون پاک سازی مســیر مواکب به طول ۷۲ 
هزار متر مربع از مصالح ساختمانی و انتقال 
به ضلع شمالی مواکب، نظافت، شن گیری و 
شست وشوی گذر زائران پیاده روی در مسیر 
مواکب به طول ســه کیلومتر در دو شــیفت 
کاری، هر شــیفت ۲۰ نفر انجام شده است.

وی ادامــه داد: بارگیری و انتقــال زباله های 
مسیر مواکب در دو شــیفت با یک دستگاه 
پرس حمل زباله، شســت و شوی مسیر سه 
کیلومتری یک روز در میان با ســه دستگاه 
جدول شــوی دســتی، تجهیز و آماده سازی 
ســایت اســتقرار نیروها به مســاحت ۲۰۰ 
مترمربع با شــش عدد کانکس از دیگر امور 

انجام شده در مرز چذابه تاکنون است.

مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان گفت: اولین پارکینگ تمام مکانیزه با استفاده از آخرین فناوری روز دنیا و با کمک یک شرکت دانش بنیان در هسته مرکزی 
این شهر احداث می شــود.محمدباقرکلاهدوزان درگفت وگو با ایرنا اظهار کرد: منطقه سه در مرکز شهر اصفهان واقع شــده و یکی از اساسی ترین مشکلات 

این منطقه کمبود فضای کافی برای پارک خودروهاست به نحوی که مردم را به این مجبور می کند که خودروهای خود را در کوچه ها و خیابان ها پارک کنند.
وی افزود: پارک خودرو نه تنها مشکل شهر اصفهان که یکی از مشکلات اساسی شهروندان در کلان شهرهاست و شهرداری اصفهان علاوه بر توسعه حمل ونقل 
عمومی در نظر دارد که تعداد پارکینگ های عمومی سطح شهر را افزایش دهد.مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان تصریح کرد:بر همین اساس مدیریت منطقه 
سه شهرداری اصفهان پس از بررسی صورت گرفته برای ساخت یک پارکینگ مناسب، محلی را در هسته مرکزی شهر نظر گرفت که علاوه بر نزدیک بودن به 
مقصد مورد نظر رانندگان، هنگام پارک خودروها باعث به وجود آمدن ترافیک و شلوغی در سطح شهرها نشود.وی با اشاره به اینکه این پارکینگ در میدان شهدا 
احداث می شود،ادامه داد: با آزادسازی بیش از ۷۰درصد از املاک کاربری پارکینگ میدان شهدا، طراحی و احداث اولین پارکینگ تمام مکانیزه شهر اصفهان 

با آخرین فناوری روز دنیا و ظرفیت ۴۰۰ خودرو به همت یک شرکت دانش بنیان داخلی کلید خورده است.

 اولین پارکینگ تمام مکانیزه در کلانشهر اصفهان احداث می شود

 آگهی مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده شرکت بهزیست ایریک نوین دارو 

سهامی خاص ثبت شده به شماره 1723و شناسه ملی 14007278835

  مرجع تایید کننده  مصطفی محمدی مدیر عامل و رئیس هیات مدیره

 بدینوسیله اینجانبان جمعی از اعضا هیات مدیره و سهامداران شرکت بهزیست آیریک نوین دارو  امضا کنندگان زیر از کلیه سهامداران شرکت دعوت مینماییم 
تا در جلسه مجمع عمومی عادی فوق العاده که در ساعت ۵ عصر مورخ ۱۴۰۲/۰۶/۱۰ روز جمعه در محل مطب آقای دکتر نجمی پور به نشانی اصفهان، خ وحید، 
چهار راه خاقانی ، ساختمان پزشکی پاستور . طبقه دوم تشکیل می گردد حضور به هم رسانند. لازم به ذکر است به درخواست اینجانبان برای تشکیل این مجمع 

از سوی بعضی از اعضا هیات مدیره و بازرسان پاسخی داده نشد.                                     

دستور جلسه:
۱. اســتماع گزارش مدیر عامــل و رئیس هیات مدیره در خصوص شــرایط 

کنونی شرکت
۲-بررسی اصلاح موضوع شرکت 

۳. بررسی تغییر محل 
۴. برررسی تغییر سهامداران

۵- بررسی وضعیت نائب رئیس و بازرس 

مرجع دعوت کننده – جمعی از اعضا هیات مدیره و سهامداران
مصطفی محمدی مدیر عامل و رئیس هیات مدیــره  دارنده ۰۵/ ۷۴ درصد 

سهام 
علیرضا نجمی پور دارنده  ۰/۱ درصد سهام 

شایان محمدی عضو هیات مدیره دارنده ۵ درصد سهام 
بصیرت موسوی زاهد دارنده  ۲ درصد سهام 

مهشاد محمدی دارنده  ۲ درصد سهام         
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معاون شرکت آب منطقه ای اصفهان گفت: شرکت های دانش بنیان می توانند زمینه 
حل چالش 6 محور آب استان را فراهم کنند.طی دو سال اخیر 14 طرح تحقیقاتی به 
فرجام رسید.بابک ابراهیمی در نشست رفع نیازهای فناورانه شرکت آب منطقه ای 
اصفهان اظهار کرد: نیازهای فناورانه شــرکت آب منطقه ای اصفهان استحصال و 6 
محور پروژه با ماهیت دانش بنیان تعریف شده اســت.وی با اشاره به این که در دو 
سال اخیر 14 طرح تحقیقاتی تقاضامحور به فرجام رسید، افزود: اولویت شرکت آب 
منطقه ای اصفهان انعقاد قرارداد با شرکت های دانش بنیان به دلیل مرجعیت علمی 
و برون داد پژوهشی آنهاســت.ابراهیمی با بیان این که در استان اصفهان پتانسیل 
خوبی از طریق شرکت های دانش بنیان برای رفع چالش های آب وجود دارد، تصریح 
کرد: برای نیل به این هدف شرکت آب منطقه ای اصفهان و شرکت های دانش بنیان 
باید دست به دست هم بدهند و این جلسه برای بحث و تبادل نظر در این باره تشکیل 
شده است.عضو هیئت مدیره شرکت آب منطقه ای اصفهان ادامه داد: احداث نیروگاه 
برقابی بهینه در مســیر خط انتقال آب کاشــان، تولید تجهیزات انبوه کنترل برخط 
آب های زیرزمینی و سطحی استان، تولید انبوه کنتورهای هوشمند، بررسی و پایش 
پیامدهای خشکسالی و منشــأ میزان آلودگی های ورودی به رودخانه، 6 تقاضای 
فناوری محور آب منطقه ای اصفهان در حال حاضر است.ابراهیمی ضمن تاکید دوباره 
بر برگزاری این نشست باهدف تقویت و هم افزایی ارتباط شرکت های دانش بنیان و 
شرکت آب منطقه ای اصفهان یادآور شد: راه های ورود این شرکت ها برای حل مسائل 

آب تدارک دیده شده است و تسهیل می شود.
در ادامه حمید یوسفیان، رییس گروه تحقیقات کاربردی، خاطرنشان کرد: باتوجه به 

حمایت مالــی و معنوی معاونت فناوری ریاســت جمهوری و دفتــر تحقیقات و 
فناوری آوری شرکت مدیریت منابع آب ایران در مجموعه دفتر تحقیقات شرکت 
آب منطقه ای اصفهان و با راهبری شــرکت کارگزاری ایریــک در زمینه پروژه های 
دانش بنیان، شرکت دانش بنیان ایریک مستقر در شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان 
شش پروژه یاد شده را در سه فاز انجام مطالعات و پژوهش، اجرای صنعتی پایلوت 
پروژه بهینه شده از نظر فنی و اقتصادی و تولید انبوه بهینه و اقتصادی، راهبری و اجرا 
می کند.وی افزود: این پروژه ها برای مانیتورینگ آب استان و پایش محیط زیستی 
زاینده رود اهمیت حیاتی دارد و پیگیری آنها تا زمینه اجرا به صورت جدی در دست 
اقدام است.اولین نشست رفع نیازهای فناورانه شرکت آب منطقه ای اصفهان سی ام 
مردادماه 1402 در محل شرکت آب منطقه ای اصفهان و با حضور اساتید دانشگاه و 

مدیران عامل شرکت های دانش بنیان استان برگزار شد.

 دفتر صنایع همکار اداره کل دامپزشــکی اســتان در راســتای کمک به توسعه 
اقتصاد دانش بنیان در حوزه امنیت غذایی شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان 

راه اندازی شد.
به گزارش روابط عمومی شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، ارتباط دو جانبه 
شرکت های دانش بنیان و فناور با دولت و نمایندگان  آن در استان ها یکی از عوامل 
مهم تاثیرگذار در رشــد کمی و کیفی این شرکت ها و در نهایت دستیابی به سهم 
بیشتر اقتصاد دانش بنیان در کشور محسوب می شود. در همین راستا شهرک 
علمی و تحقیقاتی اصفهان بــا توجه به اهمیت »امنيــت غذايی، آب و محيط 
زيست« زمینه ســاز ارتباط موثر شــرکت های دانش بنیان و فناور فعال در این 
گروه با سازمان دامپزشکی کشور شد. بر این اساس دفتر صنايع همكار اداره كل 
دامپزشكی استان اصفهان با هدف ايجاد ارتباط موثر با بازار هدف و رفع پاره ای 
از موانع موجود در حوزه توليد دانش بنیان ها در این شــهرک راه اندازی و آغاز به 
کار کرد. کمک به تکمیل مستندات، اطلاع رسانی در خصوص قوانین، پیگیری 
پرونده های دانش بنیان و فناور و همچنین همراهی واحدهای جدید مستقر در 

این شهرک از اهم اقدامات این دفتر خواهد بود. 
سید رضا موسوی، مدیرکل دامپزشکی اســتان اصفهان در همین خصوص در 
نشست تخصصی آشــنایی با ضوابط و مراحل دریافت پروانه تولید در سازمان 
دامپزشکی کشور با اشاره به اهمیت شــرکت های دانش بنیان و فناور در حوزه 
امنیت غذایی اظهار کرد: ســازمان دامپزشــکی که صدور مجوزهای حاکمیتی 
نظارتی را بر عهده دارد، مکلف است از تولید محصول توسط مجموعه بدون مجوز 
جلوگیری کند. بنابراین به همه واحدهای تولیدی دانش بنیان و فناور توصیه اکید 

می شود بدون مجوز رسمی اقدام به عرضه محصول به بازار نکنند. 
مدیرکل دامپزشکی استان اصفهان با توجه به حلقه مفقوده مشاوره و راهنمایی 
برای شرکت های دانش بنیان و فناور تصریح کرد: به دلیل همین خلأ، لازم دیدیم 
به شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، پارک های علمی و فناوری و دانشگاه های 
استان متصل شویم تا بتوانیم از ابتدای عملیاتی شدن یک ایده و محصول در 
کنار آن ها قرار بگیریم و دانش بنیان ها را به مســیر درســت راهنمایی کنیم. در 
همین راســتا دفتر دبیرخانه هماهنگی امور تحقیقاتی، فناوری و دانش بنیان 
اداره کل دامپزشکی استان اصفهان راه اندازی شد که وظیفه ارتباط با واحدهای 
دانش بنیان و فناور را بر عهده دارد. موسوی خاطرنشان کرد: گاهی به دلیل جدید 
بودن یک محصول، دستورالعمل و استانداردی وجود ندارد و تدوین دستورالعمل 
جدید هم  زمان بر خواهد بود. بنابراین لازم است ارتباط مناسبی بین شرکت های 
دانش بنیان و فناور با اداره کل دامپزشکی استان اصفهان وجود داشته باشد. این 

ارتباط دریافت مشاوره و حمایت های موجود از سوی فناوران را تسهیل می کند. 
برای مثال در جدیدترین توافق صورت گرفته با سازمان دامپزشکی مقرر شد در 
صورتی که دستورالعملی برای حشره یا بندپایی ایجاد شد، برای موجود مشابه 
به صورت موقت به وسیله مشابه سازی مجوز موقت صادر و صادرات محصول 
تسهیل شود.مدیرکل دامپزشکی استان اصفهان همچنین به ارائه پیشنهاداتی 
برای تسهیل فعالیت شرکت های دانش بنیان و فناور پرداخت و گفت: استفاده 
از ظرفیت آزاد واحدهای تولیدی دارای مجوز از سازمان دامپزشکی و فعالیت به 
صورت واحد پایلوت از جمله روش هایی است که شرکت های دانش بنیان و فناور 
می توانند تا زمان دریافت کامل مجوز اصلی خود و آغاز فرآیند کامل تولیدی به 

صورت مستقل از آن استفاده کنند.
موســوی در پایان با تاکید بر اولویت بــودن پرونده هــای دانش بنیان و فناور 
خاطرنشان کرد: این اداره تمام تلاش خود را برای توسعه دانش بنیان ها به کار 

خواهد بست. 
در بخش دیگری از نشست، ظرفیت های شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان و 
شرکت های مســتقر در آن به ویژه واحدهای مستقر در پارک تخصصی امنیت 
غذایی، آب و محیط  زیست تشــریح و چالش های شرکت های دانش بنیان و 

فناور فعال در زمینه دام و طیور به تفصیل بیان شد. 
گفتنی است؛ پیش تر تفاهم نامه همکاری بین شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان 
و اداره کل دامپزشکی این استان با موضوع »هدایت و توسعه واحدهای فناور و 
شرکت های دانش بنیان«، »توسعه بازار در حوزه های مرتبط با دامپزشکی، دام، 
طیور، آبزیان، زنبور عسل و صنایع وابسته« و »شناسایی موانع تولید و دست یابی 
به راهکارهای علمی و اجرایی برای رفع موانــع و چالش های موجود« منعقد 

شده است.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان این که شــرکت مخابرات ایران یک 
بخش خصوصی اســت و باید درآمد و هزینه اش همخوانی داشته باشد تا به 
مردم خدمات ارائه کند، تاکید کرد: منابع این شرکت عمدتا از طریق تلفن ثابت 
و اینترنت ثابت بوده و صرف توسعه شبکه می شــود و با توجه به اینکه شبکه 
داخل شهری و اســتانی در اختیار این شرکت اســت برای توسعه و نوسازی 
آن نیاز به منابع دارد.عیســی زارع پور، ضمن بیان ایــن مطلب افزود : وزارت 

ارتباطات به عنوان قوه ناظر بر عملکرد شــرکت مخابــرات و نهاد صادر کننده 
پروانه شرکت مخابرات، در خصوص افزایش تعرفه های خطوط تلفن ثابت بر 
اساس مستندات ارائه شده توسط این شرکت آن را مناسب دانست .بر اساس 
این خبر ، با توجه به اینکه چندین سال تعرفه های این شرکت تغییر نکرده بود، 
افزایش تعرفه در کمیســیون تنظیم مقررات تصویب و ابلاغ شد به شرط ارائه 

خدمات تشویقی؛ شرکت مخابرات نیز پذیرفت .

تفاهم نامه همکاری دوطرفه بین باشگاه فولاد مبارکه سپاهان و سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی شــهرداری اصفهان با هدف افزایش ســرانه ورزشی در این 
کلانشهر امضا شد.به گزارش ایرنا، باشگاه فولاد مبارکه سپاهان اصفهان اعلام کرد: 
این تفاهم نامه در دیدار محمدرضا ساکت، مدیرعامل باشگاه فولاد مبارکه سپاهان 
و کمال حیدری، رییس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان 
منعقد شد.ساکت در این دیدار با اشــاره به ظرفیت های باشگاه سپاهان برای 
همکاری با شهرداری اصفهان و آمادگی برای توسعه سرانه ورزشی شهر اصفهان، 
از اقدامات موثر شهرداری در توسعه ورزش حرفه ای و همگانی تقدیر کرد.حیدری 
نیز بر نقش پررنگ باشــگاه سپاهان در توســعه ورزش اصفهان و شور و نشاط 
آحاد شهروندان اصفهان اشاره کرد و خواستار افزایش همکاری در بهره برداری از 
ظرفیت های مشترک شد.سرانه فضای ورزشی در استان اصفهان حدود 50 صدم 

مترمربع)نیم مترمربع( به ازای هر نفر است.باشگاه فولاد مبارکه سپاهان اصفهان 
دارای 85 تیم در 27 رشته و بیش از 2 هزار ورزشکار در بخش مردان و زنان است.

کیومرث محمدپــور در آیین معارفه خود که در قالب نشســت شــورای اداری 
شهرســتان برگزار شــد، بیان کرد: یکی از رویکردها طی این دوره در مواجهه با 
موضوعات و مسائل، هم افزایی، انســجام و تعامل اثربخش در کنار کار شبانه 
روزی و عزم جهادی خواهد بود.به نظرم تلفیــق و پیوند این دو وجه مدیریتی 
می تواند بسیاری از مشکلات را مرتفع سازد.وی با اشاره به مشکلات متعدد شهر 
و منطقه، عدم برگزاری کمیسیون ماده پنج ظرف یک سال گذشته را یادآور شد و 
آن را عامل ایجاد چالش ها در حوزه مدیریت شهری و موجب بروز نارضایتی ها در 
میان شهروندان کاشانی دانست.شهردار کاشان، وضعیت تنظیف شهر را نگران 
کننده خواند و بر به کار گیری عزم جدی برای تغییر شــرایط موجود تأکید کرد و 
افزود: در حوزه مدیریت پســماند کاشــان و آران و بیدگل نیز مباحث مختلفی 
وجود دارد که در قالب نشست با مقامات اســتانی و منطقه پیگیری می شود.

محمدپور، اعتبار لازم برای اتمام پروژه های نیمه تمام را بین 7 تا 8 هزار میلیارد 
تومان برآورد و تصریح کرد: با فرض تورم ثابت موجود،15 تا 20 سال زمان برای 
تکمیل این پروژه ها زمان نیاز اســت؛ علاوه بر آن موضوع تعهدات و بدهی های 
شهرداری مسئله جدی است.به گفته وی، قدمت برخی از پروژه های نیمه تمام 
را 25 سال ذکر و عنوان کرد: پروژه هایی مانند ساختمان شهرداری، بلوار فرش، 
پل شهید اردهال، بلوار امام خامنه ای و...در دستور کار مدیریت شهری طی دوره 
جدید قرار دارد که نیازمند تعامل و حمایت جدی نهادهای شهرســتان و استان 
است.محمدپور، مشارکت مردم در ساحت های مختلف اعم از مدیریت شهری، 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی و...را همواره نتیجه بخش قلمداد و عنوان کرد: باید 
با استفاده از تجریبات کلانشــهرهایی مانند تهران به عنوان نمونه در پروژه های 

کوچک مقیاس، از این ظرفیت برای تحقق رویکرد محله محوری و به کارگیری 
ظرفیت معتمدین محلی بهره بگیریم.وی، توسعه فضای سبز شهری را با توجه 
به محدودیت منابع آبی یک دغدغه دانست و بر به کارگیری روش های پربازده با 
کمترین مصرف در این حوزه تأکید کرد.شهردار کاشان، وضعیت نامناسب معابر 
شهری را یکی دیگر از مشکلات شــهروندان عنوان کرد و با اشاره به دسته بندی 
معابر در سه درجه گفت: تنها 10 هزار تن قیر برای رفع مشکل معابر گروه سوم و 
دارای وضعیت بحرانی از نظر کیفیت آسفالت نیاز است و این وضعیت در شأن 
شهری نیست که در ایام گردشــگرپذیر، دو برابر جمعیت خود میهمان داخلی 
و خارجی دارد.محمدپور، موضوع پایش تصویری را یکی به عنوان مســئله ای 
با اهمیت فراتر از مدیریت شــهری و ترافیک ذکر و تأکید کرد: وضعیت موجود 
شایسته کاشان نیست و با توجه به هزینه بالای آن نیازمند حمایت های استانی 

و کشوری هستیم.

معاون شرکت آب منطقه ای اصفهان:

دانش بنیان ها می توانند زمینه حل چالش ۶ محور آب استان را فراهم کنند

با امضای تفاهم نامه همکاری؛

باشگاه سپاهان و شهرداری اصفهان به دنبال افزایش سرانه ورزشی هستند

شهردار کاشان در آیین معارفه:
 پیوند »تعامل و هم افزایی« و »کار شبانه روزی« بسیاری از مشکلات

 مدیریت شهری را مرتفع می سازد

در راستای کمک به توسعه اقتصاد دانش بنیان در حوزه امنیت غذایی؛

 دفتر صنایع همکار دامپزشکی در شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان راه اندازی شد

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات:

 مخابرات برای ارائه خدمات نیاز به منابع دارد  

منبع: ایمنا 
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